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R O M A N I A 
JUDEŢUL TIMIŞ 
CONSILIUL JUDEŢEAN 
 
 

PROCES VERBAL  
încheiat în  şedinţa ordinară a Consiliului judeţean Timiş 

în data de   28 august 2013 
 
 Domnul preşedinte Titu Bojin 

Doamnelor şi domnilor, 
Declar deschisă şedinţa ordinară a Consiliului judeţean Timiş şi vă anunţ că sunt 

prezenţi un număr de 27 consilieri judeţeni din 36 consilieri judeţeni în funcţie.  Lipsesc 
doamnele/domnii: Bertea Ilie, Borha Liviu, Cutu Dorin, Gaita Oana, Radu Rodica, Supuran 
Sorin, Marius Martinescu, Juravle Petru, Marian Vasile. Şedinţa a fost convocată prin 
Dispoziţia nr. 231/23.08.2013 şi a fost adusă la cunoştinţă publică prin publicarea pe site-ul 
propriu şi comunicare către mass-media. 

La şedinţă participă, în calitate de invitaţi, şefi de compartimente şi specialişti din 
aparatul propriu, conducătorii unor instituţii şi servicii publice de sub autoritatea consiliului 
judeţean, precum şi reprezentanţii mass-media.  

Vă  prezint, în continuare, ordinea de zi a şedinţei: 
1.  Întrebări, interpelări. 
2. Proiect de hotărâre privind prelungirea termenului de valabilitate a Planului de 

Amenajare a Teritoriului Judeţean Timiş. 
3. Proiect de hotărâre privind solicitarea trecerii unor imobile din domeniul public al 

Statului în domeniul public al judeţului Timiş. 
4. Proiect de hotărâre privind solicitarea trecerii unui teren din domeniul public al 

Comunei Ghizela în domeniul public al judeţului Timiş. 
5. 
 

Proiect de hotărâre privind aprobarea Contractului de concesionare a serviciului 
de operare a Depozitului de deşeuri nepericuloase din comuna Ghizela, judeţul 
Timiş, din cadrul proiectului „Sistem Integrat de Management al Deşeurilor în 
Judeţul Timiş”. 

6.  
 

Proiect de hotărâre privind stabilirea modalităţii de delegare a gestiunii 
serviciului public de transfer al deşeurilor menajere şi management al staţiei de 
transfer şi centrelor de colectare din judeţul Timiş. 

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea efectuării demersurilor preliminare pentru 
contractarea de finanţări rambursabile interne/externe. 

8. Proiect de hotărâre privind aprobarea infiinţării de către Direcţia de Prestări 
Servicii şi Direcţia pentru Administrarea Drumurilor şi Podurilor judeţene Timiş a 
unei societăţi cu răspundere limitată. 

9. Proiect de hotărâre privind darea în folosinţă gratuită a unui autovehicul pentru 
transport şcolar. 

10.  Proiect de hotărâre privind aprobarea atribuirii licenţelor de traseu pentru 
efectuarea transportului de persoane prin curse regulate speciale unor operatori 
de transport rutier. 

11.  Proiect de hotărâre privind aprobarea atribuirii directe a unui traseu din 
“Programul judeţean de transport persoane prin curse regulate, pentru perioada 
01.07.2008 – 31.12.2013”. 

12. Proiect de hotărâre privind aprobarea devizului general actualizat aferent 
Documentaţiei de Avizare pentru lucrări de intervenţii pentru lucrarea “asfaltare 
DJ 609 Ohaba Lungă – Ohaba Română, km 27+ 800 – 34+700, L=6,9 km”. 
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13. Proiect de hotărâre privind aprobarea devizului general actualizat aferent 

Documentaţiei de Avizare pentru lucrări de intervenţii pentru lucrarea ”IBU pe 
DJ 609 Lugoj – Hezeriş – Valea Lungă Română, km 1+000 – 7+800, L=6,8 km”. 

14. Proiect de hotărâre privind aprobarea devizului general actualizat aferent 
Documentaţiei de Avizare pentru lucrări de intervenţii pentru lucrarea 
“Ranforsare sistem rutier pe DJ 609B Ţipari – Belinţ, km 2+617 – 5+994, 6+964 
– 7+422, 8+241 – 9+286, L total=4,880 km”. 

15. Proiect de hotărâre privind aprobarea devizului general actualizat aferent 
Documentaţiei de Avizare pentru lucrări de intervenţii pentru lucrarea “asfaltare 
DJ 592B Tormac – Şipet, km 21+872 – 27+872, L=6,0 km”. 

16. Proiect de hotărâre privind aprobarea “Programului actualizat al lucrărilor de 
întreţinere şi reparaţii drumuri judeţene pe anul 2013”. 

17. Proiect de hotărâre privind aprobarea repartizării unor sume din fondul de 
rezervă bugetară. 

18. Proiect de hotărâre privind aprobarea repartizării unor sume din fondul de 
rezervă bugetară, pe anul 2013. 

19. Proiect de hotărâre privind înfiinţarea unei comisii speciale pentru analizarea 
situaţiei economico-financiare a Societăţilor la care Judeţul Timiş este acţionar 
sau asociat. 

20. Proiect de hotărâre privind aprobarea încetării Contractului de management al 
domnului Cipu Ciprian la Centrul de Cultură şi Artă al Judeţului Timiş. 

21. Proiect de hotărâre privind numirea managerului interimar la Centru de Cultură 
şi Artă al Judeţului Timiş. 

22. Proiect de hotărâre privind modificarea prevederilor art. 1 din Hotărârea 
Consiliului Judeţean Timis nr. 106/2013. 

23. Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Timiş nr. 
106/2011 privind Asociaţia Timişoara – Capitală Culturală Europeană”. 

24.    Proiect de hotărâre privind aprobarea achitării cotizaţiei către Club Sportiv 
“Rugby Club Municipal Universitatea de Vest Timişoara”. 

25. Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Timiş nr. 
45/2013 privind aprobarea achitării cotizaţiei către Asociaţia “ACS Poli 
Timişoara”. 

26. Analizarea Raportului de audit financiar încheiat de Curtea de Conturi asupra 
contului de execuţie şi a bilanţului contabil pe anul 2012 la Unitatea 
Administrativ Teritoriala Judeţ Timiş şi a măsurilor dispuse prin Decizia nr. 
78/29.07.2013. 

27. Informare privind situaţia imobilelor “locuinţe pentru medici rezidenţi” situate în 
municipiul Timişoara, str. Aleea Sănătăţii, nr. 18, jud. Timiş, şi analiza solicitării 
Guvernului de transmitere a acestora din domeniul public al Judeţului Timiş în 
domeniul public al statului. 

28. Diverse. 
Cu permisiunea dumneavoastră, vă propun suplimentarea ordinii de zi cu încă 3 

proiecte. Astfel, se propune completarea ordinii de zi cu urmatoarele puncte: 
 pct. 28 – Proiect de hotărâre privind modificare HCJT nr. 16/2013 cu privire la 

stabilirea preţurilor medii a unor produse agricole pentru anul fiscal 2013..  
 pct. 29 – Proiect de hotărâre privind modificarea HCJT nr. 75/2009 privind 

aprobarea participării în cadrul proiectului „Made în Banat”.  
 pct. 30 – Proiect de hotărâre aprobarea demarării procedurilor în vederea stabilirii 

oportunităţii încheierii unui proiect de parteneriat public – privat,  
 pct. 31 – Diverse.  
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Supun la vot ordinea de zi propusă.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat ordinea de zi prezentată cu 27 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, 
Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Daviţoiu Ion, Demea 
Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gavriliţă Bianca, Lăzăreanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Mihoc Marcel, 
Moldovan Paul, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Ritivoiu Mihai, 
Rus Alain Florin, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-Ştefan,  
Zanfir Florian.  

 
Înainte de a trece la dezbaterea problemelor înscrise pe ordinea de zi, vă supun 

aprobării procesul  - verbal al şedinţei ordinare din 11 iulie 2013 şi procesul verbal al 
şedinţei extraordinare din data 9 august 2013. 

Dacă sunt discuţii?  Dacă nu, vă supun la vot procesul – verbal al şedinţei ordinare 
din 11 iulie 2013.  

Consiliul Judeţean Timiş a aprobat procesul – verbal  cu 27 voturi „pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cocean 
Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Daviţoiu Ion, Demea Dorel 
Ioan,  Dobra Călin, Gavriliţă Bianca, Lăzăreanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Mihoc Marcel, 
Moldovan Paul, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Ritivoiu Mihai, 
Rus Alain Florin, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-Ştefan,  
Zamfir Florian.  

Supun la vot procesul – verbal al şedinţei extraordinare din data de 9 august 2013.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat procesul – verbal  cu 18 voturi „pentru” din partea 

doamnelor/domnilor Bitea Nicolae,  Bologa Gheorghe, Cocean Liviu, Costa Cosmin, 
Crăciunescu Gabriela, Daviţoiu Ion, Dobra Călin, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă 
Adrian,  Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Ritivoiu Mihai, Rus 
Alain Florin, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian.  

 
 

Punctul nr. 1 - Întrebări, interpelări 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Precizez ca în mapele de şedinţa ale fiecărui Consilier Judetean se afla informările 

scrise care cuprind răspunsurile la întrebările si interpelările formulate de către 
dumneavoastră în şedinţa din luna iunie 2013, precum si alte informări pe care consideram 
util sa vi le facem cunoscute, respectiv: 

1. Raportul de audit financiar încheiat de Curtea de Conturi asupra contului de 
execuţie şi a bilanţului contabil pe anul 2012 la Unitatea Administrativ Teritoriala 
Judeţ Timiş şi măsurile dispuse prin Decizia nr. 78/29.07.2013 

2. Informare privind situaţia imobilelor “locuinţe pentru medici rezidenţi” situate în 
municipiul Timişoara, str. Aleea Sănătăţii, nr. 18, jud. Timiş, şi analiza solicitării 
Guvernului de transmitere a acestora din domeniul public al Judeţului Timiş în 
domeniul public al statului. 

3. Raport de activitate al D.G.A.S.P.C. Timis pe semestrul I al anului 2013. 
4. Informare privind intenţia de asociere dintre Consiliului Judetean Timis si 

Fundaţia de Ajutor Medical Profilaxis pentru realizarea unui program de 
screening pentru boli metabolice pentru nou născuţii din judeţul Timis. 

5. Informare privind închiderea gropii de gunoi de la Sag. 
6. Informare privind modul de negociere a tarifelor de operare pentru depozitul de la 

Ghizela cu Asocierea S.C. RETIM ECOLOGIC SERVICE S.A. si  S.C. RER 
Servicii Ecologice S.R.L. 
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 Dacă sunt discuţii? 
 În plus s-a solicitat să fie pus în mapele consilierilor judeţeni toate procesele – 
verbale încheiate în toate comisiile de specialitate. Sunt de acord cu această solicitare şi 
rog executivul să ducă la îndeplinire această solicitare.  

Dacă mai  sunt alte discuţii? 
 
Domnul consilier judeţean Marin Popescu 

 Bună dimineaţa domnule preşedinte, stimaţi colegi, intervenţia mea este una 
punctuală. Ea are la bază solicitările unor cetăţeni din judeţul Timiş care sunt alergici şi au 
de suferit din cauza ambroziei. Aceasta este o plantă alergogenă şi mulţi cetăţeni suferă din 
cauza acestei plante.  
 Din păcate, judeţul Timiş este cel mai afectat de această plantă. Există o luptă 
continuă de distrugere a acestei plante. Primăria Timişoara, din păcate nu reuşeşte să 
distrugă în totalitate această plantă şi cred că, în virtutea prerogativelor art. 1 din 
Regulamentul de Organizare şi Funcţionare al Consiliului Judeţean Timiş care spune că: „ 
Instituţia Consiliul Judeţean Timiş este autoritatea  care coordonează activităţile consiliilor 
comunale, orăşeneşti şi municipale în vedere realizării serviciilor publice de interes 
judeţean”, putem veni cu câteva propuneri dintr-o perspectivă a intervenţiei în consiliile 
locale la nivelul întregului judeţ.  
 Este mai important să facem profilaxia sau prevenţie decât să cheltuim milioane de 
euro pe medicamente. Situaţia este destul de gravă şi delicată, nu intru în detalii tehnice, 
dar  vin cu câteva soluţii pe care aş vrea să le propunem consiliilor locale. Pentru că am 
înţeles că relaţia dumneavoastră cu primarii nu poate fi „zdruncinată”  cu recomandări sau 
propuneri ne vom adresa consiliilor locale cu speranţa că ne vor ajuta punând în practică 
acolo unde există hotărâri de consilii locale sau acolo unde nu există să aprobe hotărârii ale 
consiliilor locale cu privire la intervenţia autorităţii publice pe acele terenuri proprietatea 
persoanelor fizice sau juridice pentru ai obliga să-şi cureţe terenurile şi să distrugă această 
plantă.  
 Intervenţia poate fi făcută şi de consiliul local sau de primărie. Dacă persoanele fizice 
sau juridice nu fac acest lucru, consiliul local sau primăria să le someze şi să aplice 
prevederile hotărârii consiliului local dată în acest sens. Primăria îi poate ajuta sa distrugă 
această plantă contra cost.  
 Mai mult, cred că am putea pune în perioada iunie – august, un telefon la dispoziţia 
cetăţeanului prin care să anunţe dacă lângă casa lui se află un teren plin cu ambrozie, 
necurăţat şi are probleme din această cauză.  
 De asemenea, la nivelul Timişoarei, prin anul 2009, când colegul nostru domnul Pau 
Radu era preşedinte de şedinţă la Consiliul Local Timişoara când s-au aprobat atunci 
amenzi pentru persoanele fizice şi juridice de la nivelul Timişoara care nu au curăţat 
terenurile de această plantă periculoasă.  
 Dacă am putea face această recomandare  către consiliile locale cred că am atrage 
atenţia că noi consiliul judeţean suntem interesaţi de cetăţenii judeţului şi de rezolvarea 
acestei probleme.  
  
 Domnul preşedinte Titu Bojin 
 Da, putem face o adresă oficială către consiliile locale prin care să le recomandăm 
să dea o hotărâre de consiliu local şi să-i rugăm să se implice mai mult în rezolvarea 
acestei probleme.  
 Rog pe domnul secretar al judeţului Dănuţ Ardelean să pregătească o adresă în 
acest sens.  
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 Domnul consilier judeţean Radu Pau 
 Domnule preşedinte, eu cred că ar trebui să fim puţin mai implicaţi în această 
problemă şi să studiem posibilitatea în care Direcţia de Mediu poate propune un proiect de 
hotărâre cu privire la regulamentul de îndepărtare a ambroziei.  Odată ce hotărâm acest 
lucru şi dăm un termen  concret de realizare pentru a veni în sprijinul cetăţenilor, consiliile 
locale nu vor avea altă soluţie decât să respecte prevederile hotărârii consiliului judeţean.  
În cazul în care consiliile locale nu respectă hotărâre consiliului judeţean, Direcţia de Mediu 
poate aplica amenzi în acest sens, iar banii obţinuţi din amenzi vor veni la consiliul 
judeţean. Consider că este o chestiune elementară, de bun simţ care ar trebui să se 
întâmple pentru că în toate localităţile limitrofe oraşului Timişoara ambrozia este o 
problemă foarte gravă. Acest lucru nu se întâmplă numai în judeţul nostru ci şi în întreaga 
Românie şi chiar în Europa.  
 Din punctul meu de vedere Direcţia de Mediu ar trebui să fie aceea care ar trebui să 
propună proiectul de hotărâre şi propunerile ce trebuie aplicate. Nu cred că are rost ca noi, 
consiliul judeţean, să intervenim. Consiliul judeţean stabileşte cadrul juridic şi consiliile 
locale trebuie să-l aplice. Trebuie să se conformeze hotărârii Consiliului Judeţean Timiş.  
 Pe de altă parte, în ceea ce priveşte funcţionalitatea consiliului judeţean, deşi am 
mai spus în repetate rânduri faptul că primim în mapele de şedinţă proiectele de hotărâre 
spre adoptare şi nu hotărârile.  În mod normal ar trebui prima dată  să avem în mape 
proiectele de hotărâre pe care să le avizăm după ce compartimentul juridic pune viza de 
legalitate. Am văzut că este vizat de domnul secretar dar consider că este bine să aibă şi 
viza de legalitate a compartimentului juridic.  
 Odată cu viza compartimentului juridic vom fi şi noi în regulă, pentru avizul domnului 
secretar îl putem avea sau nu.   Aşa trebuie să funcţioneze – viza compartimentului juridic 
în primul rând pe fiecare proiect de hotărâre, apoi domnul  secretar semnează de legalitate 
şi în acest fel vom fi şi noi în legalitate, iar acest lucru nu ne împiedică cu nimic pe noi.  
  
 Domnul preşedinte Titu Bojin 
 Nu am nimic împotrivă.  Trebuie să vedem cum este prevăzut în regulament şi dacă 
este nevoie de viza compartimentului juridic nu am nimic împotrivă ca aceasta să fie trecută 
pe fiecare proiect de hotărâre.  
 

Domnul consilier judeţean Radu Pau 
 Corect ar fi ca hotărârea să fie elaborată după ce se aprobă proiectul de hotărâre, 
pentru că noi aprobăm, de fapt, proiectele de hotărâre, iar hotărârile sunt semnate apoi de 
preşedintele de comisii şi aprobate în plenul consiliului judeţean.  
 

Domnul preşedinte Titu Bojin 
Consiliul judeţean aprobă o hotărâre nu un proiect de hotărâre. Dacă am aproba un 

proiect de hotărâre ar trebui să ne întâlnim din nou să aprobăm hotărârea.  
 
 Domnul consilier judeţean Ritivoiu Mihai 
 Doresc să solicit directorului Muzeului Satului Bănăţean să ia în calcul, cel puţin, 
pentru anul viitor, modificarea orarului de vizitare. În prezent, pe perioada verii, vizitarea se 
poate face în zilele de marţi, miercuri, joi, vineri şi sâmbătă între 10,00 – 18,00, iar duminica 
între orele 12,00 -20,00.  
 Locul chiar este unul deosebit, merită vizitat, noi suntem interesaţi să atragem câţi 
mai mulţi vizitatori, însă cum majoritatea termină programul de lucru la ora 16,00, vara,  ora 
18,00 când se închide programul este prea devreme.  
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 Domnul preşedinte Titu Bojin  

De acord cu observaţia dumneavoastră şi vom discuta cu personalul existent la 
muzeu să vedem dacă acesta poate decala programul de lucru mai târziu. Vom încerca să 
prelungim programul, cel puţin pe perioada verii.  

 
Domnul consilier judeţean Păşcuţă Adrian 

 Domnule preşedinte, în câteva zile va începe un nou an şcolar şi doresc să atrag 
atenţia asupra numărului foarte mare de copii neşcolarizaţi sau copii care abandonează 
prematur şcoala.  
  Din păcate şi în judeţul Timiş numărul acestor copii este foarte mare. Mulţi dintre ei 
nu reuşesc să termine cei 9 ani de şcoală, iar alţii nu se înscriu deloc.  Obligaţia aparţine în 
primul rând părinţilor, dar acolo unde există părinţi iresponsabili, obligaţia revine autorităţilor 
care trebuie să intervină pentru limitarea acestui fenomen. Cei care nu merg la şcoală sau 
care abandonează şcoala mult prea devreme ajung analfabeţi, infractori, asistaţi sociali etc.  
 În acest sens fac un apel către toţi colegii consilieri judeţeni, în calitate de 
reprezentanţi ai judeţului Timiş, către primarii din judeţul Timiş şi către consilierii locali, 
către reprezentanţii poliţiei, ai direcţiei de protecţie a copilului, inspectoratul şcolar şi 
cadrele didactice din judeţ, pentru ca toţi să se implice, în această perioadă,  în 
identificarea acelor cazuri de posibil abandon sau de neşcolarizare pentru a limita numărul 
copiilor fără viitor. Vă mulţumesc! 
 

Domnul preşedinte Titu Bojin 
Legat de această problemă, vreau să vă informez că săptămâna trecută am avut o 

întâlnire cu toţi primarii din judeţul Timiş, însă nu toţi au fost prezenţi, ci doar 81 din 99, în 
care am discutat, printre altele, şi această problemă. Am insistat, în mod deosebit, să se 
implice în reducerea numărului de abandon şcolar şi al copiilor neşcolarizaţi. De asemenea, 
i-am rugat să se implice în finalizarea lucrărilor de reparaţii la şcolile  şi grădiniţele din 
localităţile respective.  

Cu această ocazie vreau să vă mulţumesc că aţi acceptat să facem acea şedinţă 
extraordinară în care am aprobat proiectul de hotărâre prin care am atribuit anumite sume 
de bani fiecărei unităţi administrative din judeţ.  Sper că sumele respective  i-au ajutat într-o 
anumită măsură să realizare aceste activităţi de reparaţii la şcoli şi grădiniţe.  
 Pentru următoarea şedinţă vom solicita domnului inspector general şcolar să ne 
transmită o situaţie oficială cu privire la numărului de copii înscrişi în noul an şcolar, 
numărului copiilor care au abandonat şcoala sau neşcolarizaţi.  
 

Doamna consilier judeţean Rus Georgeta 
O discuţie între noi şi domnul inspector general şcolar este foarte oportună. Legat de 

aspectul ridicat de domnul consilier judeţean Adrian Păşcuţă, prin care solicita consilierilor 
judeţeni să identifice cazuri şi motive de  abandon şcolar sau de copii neşcolarizaţi, precum 
şi să găsim soluţii de reducere a numărului acestora, vă pot spune că nu văd ce am putea 
face mai mult decât să atragem atenţia autorităţilor locale şi inspectoratului şcolar.  

Personal am făcut acest lucru, anul trecut,  în două cazuri întâlnite la Becicherecul 
Mic  când am identificat 2 copii care au fost retraşi de la şcoală, iar unul dintre motivele 
retragerii a fost imposibilitatea achitării fondului clasei.  

Era vorba de un copil de etnie rromă ai cărui părinţi nu şi-au mai permis să plătească 
fondul clasei şi pentru că zilnic copilul era ameninţat că nu i se mai dă voie să intre în 
şcoală dacă nu achită acel fond, părinţii l-au retras de la şcoală.  

Ştiu că acesta este un subiect delicat dar trebuie să lămurim acest lucru pentru că pe 
aspectul social se întâmplă multe cazuri de acest gen.  
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Domnul preşedinte Titu Bojin 

 E adevărat ce spuneţi dumneavoastră şi de aceea consider că trebuie să insistăm 
împreună pentru a vedea ce putem face, astfel încât să rezolvăm această problemă.  
 
 Doamna consilier judeţean Bianca Gavrilită 
 Domnule preşedinte, aş dori să spun câteva cuvinte despre acel proiect cu privire la 
realizarea unui program de screening pentru boli metabolice pentru nou născuţii din judeţul 
Timis şi să rog colegii consilieri judeţeni să citească proiectul cu foarte mare atenţie.  
 Sper că vom reuşi să demarăm acest proiect pentru că importanţa sa este foarte 
mare. Vrem să fim primii care realizează acest proiect şi apoi să fie extins la nivel naţional, 
intrând astfel în rândul ţărilor civilizate.  
 
 Domnul consilier judeţean Marcel Mihoc 
 Domnule preşedinte, doresc să aduc în atenţia dumneavoastră 3 probleme: 

1) Muzeul Banatului – după cum ştiţi în acest complex se derulează un proiect destul 
de amplu de reabilitare al etajului 1. Cum la orice monument istoric apar tot felul de situaţii 
neprevăzute, descărcarea arheologică a durat destul de mult, fapt ce a dus la întârzierea 
finalizării proiectului.  Proiectul ce  trebuia finalizat în octombrie 2013 probabil va necesita o 
prelungire a duratei de finalizare.  

Din acest motiv, rugămintea mea este să dispuneţi  factorilor competenţi care să 
analizeze oportunitatea prelungirii acestui termen cu 6 luni.  

De asemenea, să putem începe lucrările la etajul III şi să putem termina această 
construcţie care este deosebit de importantă pentru Timişoara.  

2) Muzeul Satului Bănăţean – mulţumesc  domnului Ritivoiu Mihai că a lăudat acest 
complex care de mai bine de un an şi jumătate arată din ce în ce mai bine, este vizitat de 
foarte multă lume şi a devenit în sfârşit o locaţie interesantă. Din acest motiv vă rog să 
analizaţi oportunitatea definitivării corpului administrativ. Lucrările de construcţie au început 
în anul 2009. În anul 2010, din nu ştiu ce motiv s-au oprit.  Dacă se poate şi dacă 
reanalizăm indicatorii tehnico – economici ai acestui proiect probabil prin luna octombrie, 
odată cu ziua recoltei am putea tăia panglica la corpul administrativ, însemnând finalizarea 
lucrărilor şi realizarea unui obiectiv suplimentar în această locaţie.  

3) Vreau să mulţumesc tuturor colegilor că au aprobat reabilitarea drumului judeţean 
dintre Timişoara şi Giroc. Acesta se face pe 4 benzi şi este o problemă rezolvată  foarte 
importantă pentru cei care circulă pe acest traseu.  

Din păcate cei care au făcut proiectul nu au calculat că toate conductele şi tot ce 
înseamnă subteran se amplasează pe partea stângă în direcţia de mers Timişoara – Giroc, 
iar noi făcând acest parteneriat public – privat cu cei care doresc să construiască spitalul ne 
vom trezi că trebuie să spargem drumul pentru a face subtraversări mutând ţevile pe partea 
dreaptă.  

Din acest motiv vă rog să dispuneţi celor care realizează proiectul şi fac aceste 
subtraversări să ţină cont de acest lucru, să pună cele 3 conducte  acum, evitând astfel să 
avem probleme mai târziu, iar dacă se realizează proiectul cu spitalul va fi un consum de 
apă foarte mare şi ţevile care vor subtraversa vor fi destul de mari şi se impune ca 
subtraversarea să se facă acum.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 

 Domnule director Mirel Gheorghe, vă rog să vă notaţi acest lucru, iar  precizările 
făcute de domnul Marcel Mihoc trebuie să le discutăm cât mai urgent.  
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 Domnul consilier judeţean Sorin Cociobea 
 Domnule preşedinte, stimaţi colegi, întrebarea mea de astăzi vizează o promisiune 
făcută de dumneavoastră în campania electorală cu privire la centura de sud a Timişoarei.  
Întrucât era dat un termen de finalizare 2013  aş dori să ştiu în ce stadiu sunt lucrările, iar în 
perspectiva unei soluţii, poate găsim bani pentru unificarea celor două tronsoane de ieşire 
din Timişoara, Calea Torontalului cu Calea Aradului, pentru a descongestiona circulaţia în 
zona respectivă. 
 
 Domnul preşedinte Titu Bojin  
 Calea Torontalului cu Calea Aradului sau Autostrada cu Calea Aradului? 
 

Domnul consilier judeţean Sorin Cociobea 
Centura. 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
În primul rând proiectul pentru Centura de Sud e prins cu finanţare pentru 2014. Am 

reuşit, cu sprijinul colegilor de la direcţia de drumuri să rezolvăm tot ce înseamnă 
documentaţia necesară pentru demararea achiziţiei. Sper ca în această toamnă să poată fi 
pus în discuţie pentru ca în primăvară să poată fi viabilă realizarea proiectului.  

Centura de sud are toate avizele necesare. Împreună cu Primăria Timişoara, 
Moşniţa, Giroc, Sânmihai şi tot ce înseamnă urcare – coborâre pentru fiecare localitate. S-
au mai trecut încă două suplimentar aşa cum v-am informat într-o şedinţă anterioară.  

Sper ca în următoarele 48 de ore să am o întâlnire cu domnul ministru Dan Şova şi 
la discuţiile cu domnia sa voi insista pentru rezolvarea acestei probleme.  Promisiunea 
pentru realizarea proiectului există încă de la întâlnirile anterioare pe care le-am avut atât 
cu domnul Ilie Sârbu cât şi cu domnul Eugen Orlando Teodorovic Ministrul Fondurilor 
Europene şi sperăm să existe posibilitatea alocării sumei pentru demararea achiziţiei, 
întrucât aşa cum ştiţi, aceasta poate să dureze foarte mult.  

Referitor la unificarea celor două cred că trebuie să aşteptăm realizarea centurii, 
aceasta fiind prioritatea nr. 1. Rămâne tronsonul de la Calea Aradului până la Sânmihai 
care face legătura cu centura de sud. Studiu de fezabilitate pentru acest tronson este în 
lucru la CNADR.  

Ne dorim foarte mult să facem nodul de la Sânandrei – coborârea şi urcarea de pe 
autostradă pentru a fluidiza circulaţia din Dumbrăviţa.  În curând ne vom întâlni să vă 
prezentăm şi dumneavoastră care sunt cele două variante  Dumbrăviţa – ocolire sau 
Sânandrei – legătura cu autostrada.  Domnul director Mirel Gheorghe caută soluţii pentru 
realizarea celei mai bune variante.  

 
Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu 
Domnule preşedinte, vreau să aduc în atenţia dumneavoastră o problemă legată de 

agricultură. În primul rând,  revin asupra unei mai vechi discuţii cu privire la preluarea de 
către Consiliul Judeţean Timiş a hergheliei de la Izvin şi a hipodromului de la Pădurea 
Verde.  

La această posibilitate am putea afilia şi Muzeul Satului Bănăţean în vedere înfiinţării 
unei societăţi comune prin care să promovăm serviciile de echitaţie, călărie şi alte servicii 
care sunt extrem de bine cotate la nivel european. Toate acestea, odată realizate ar 
influenţa în bine şi susţinerea Timişoarei – capitală europeană, iar judeţul Timiş are nevoie 
de o asemenea societate având în vedere că turismul este oarecum neglijat. 
 Prin urmare, vrem să ştim care este părerea dumneavoastră în acest sens.  
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 Pe de altă parte, o altă problemă care vizează tot agricultura şi vă reamintesc că 
judeţul Timiş este cel mai mare judeţ agricol al ţării, având peste 700.000 ha, iar 
preocupările pentru agricultură în general au scăzut foarte mult în ultimul timp datorită lipsei 
finanţărilor agricultorilor şi lipsa finanţării combustibilului atât de necesar în realizarea 
lucrărilor agricole .  
 De asemenea, vreau să aduc în atenţia dumneavoastră existenţa unei crizei de 
supra producţie în ceea ce privesc cereale, cu prioritate la grâu, preţurile la grâu au scăzut 
foarte mult.  
 Colegii mei specialişti în agricultură ştiu că au apărut foarte multe boli la porumb  - 
atacul de pirausta şi ambrostica – care produc dezvoltarea mucegaiurilor ce duc la apariţia 
aflatoxinei în lapte, mai ales în perioada de iarnă. Acest lucru l-am întâlnit destul de 
frecvent şi cred că trebuie să prevenim acest lucru.  Totodată aceste boli duc la scăderea 
producţiei cu până la 30%. Toate aceste şi multe altele aduc în discuţie posibilitatea 
înfiinţării unei Comisii de agricultură. Această comisie a mai existat până în anii 2000  
pentru că personal am făcut parte din componenţa acestei comisii.  Interferenţa Consiliului 
Judeţean Timiş cu agricultura este din ce în ce mai frecventă.  
 Problemele legate de agricultură pe care le discutăm acum le discutăm şi în Comisia 
economică, unde din fericire suntem doi specialişti agricoli. În consiliul judeţean sunt mult 
mai mulţi specialişti în agricultură care pot face parte din componenţa acestei comisii dacă 
aceasta s-ar înfiinţa.  Odată  înfiinţată comisia de agricultură problemele legate de 
agricultură s-ar rezolva mult mai simplu şi noi am fi mult mai documentaţi în acest domeniu 
şi am reuşi să sprijinim mult mai bine agricultorii din judeţul Timiş.  
 
 Domnul preşedinte Titu Bojin 

Vă mulţumesc domnule consilier judeţean Tiberiu Lelescu. 
Dacă mai sunt şi alte discuţii? Dacă nu, înainte de a trece la dezbaterea următorului 

punct înscris pe ordinea de zi în ordine cronologică, vă rog să-mi permiteţi să facem o mică 
modificare, în sensul că vom dezbate punctul 20 şi 21 întrucât domnul director Cipu Ciprian  
are o problemă urgentă de rezolvat şi se grăbeşte să plece.  

Întrucât plenul consiliului judeţean a fost de acord cu această modificare îl invit pe 
domnul Ciprian  Cipu să ni se alăture pentru a-i înmâna, în numele dumneavoastră,  în 
semn de recunoştinţă pentru întreaga sa activitate în cadrul Consiliului Judeţean Timiş, un 
buchet cu 23 de trandafiri. Numărul trandafirilor simbolizează numărul anilor lucraţi de 
domnia sa în cadrul consiliului judeţean ca director al Centrului de Cultură şi Artă al 
judeţului Timiş. Tot în numele dumneavoastră, al nostru al tuturor,  vă rog să-mi permiteţi 
să-i ofer – Leul - o cea mai înaltă distincţie reprezentativă pe care o poate oferi Consiliul 
Judeţean Timiş împreună cu un plic cu valoare simbolică dar şi o diplomă de excelenţă 
pentru întreaga sa activitate desfăşurată în calitate de director al Centrului Cultural de Artă 
al judeţului Timiş.  

Îi dorim multă sănătate şi sunt convins că domnia sa lasă această funcţie 
domnişoarei Liliana Laichici însă , chiar dacă va fi la pensie, va fi mereu alături de noi cu 
sufletul şi ori de câte ori vom avea nevoie de sfaturile sale le va da cu plăcere.  

 
Domnul Ciprian  Cipu  - director Centrul Cultural de Artă al judeţului Timiş 
Stimate domnule preşedinte, stimaţi consilieri judeţeni, stimată audienţă,  
Astăzi pentru mine este o zi deosebită.  Anii au trecut şi am ajuns astăzi să am 

înscris în cartea de muncă  64 de ani vechime în activitate. De asemenea, am coordonat 
destinele activităţii cultural artistice timp de 42 de ani în funcţia de conducător, dintre care 
23 de ani direct în subordinea  cadrul consiliului judeţean.  
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E mult sau e puţin nu mai contează pentru că eu sunt mulţumit de ceea ce am făcut 
în aceşti ani, sunt mulţumit de ceea ce am realizat şi las în urma mea. Vă mulţumesc 
dumneavoastră tuturor celor din consiliul judeţean cu care am colaborat atâţia ani, însă nu 
pot să nu mulţumesc familiei mele care în toată această perioadă a dat dovadă de 
înţelegere.  Mulţumesc soţiei mele şi copiilor mei.  

Nu pot să mă retrag fără să vă anunţ că aici în faţa dumneavoastră este trecutul şi 
viitorul Centrului de Cultură de Artă al judeţului Timiş şi vă rog să-i acordaţi o mare 
încredere domnişoarei Liliana Lichici, domnia sa preia funcţia de director interimar al 
acestei instituţii. Cu această ocazie îi doresc mult succes şi îi ofer acest minunat buchet de 
trandafiri în semn de respect şi ca o garanţie că domnia sa va duce mai departe destul de 
bine sau  cel puţin aşa cum am condus eu această instituţie.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Acestea fiind zice, îi mulţumim domnului Ciprian Cipu pentru întreaga sa activitate, îi 

dorim mult succes, iar domnişoarei Liliana Laichici îi dorim mult succes în noua sa funcţie 
de director interimar până la organizarea  concursului.  

În continuare supunem la vot punctul nr.  20 – Proiect de hotărâre privind aprobarea 
încetării contractului de management al domnului Ciprian Cipu la Centrul de Cultură şi Artă 
al Judeţului Timiş.  

Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 28 voturi „pentru” din 
partea doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, 
Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Daviţoiu Ion, Demea 
Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gavriliţă Bianca, Lăzăreanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Mihoc Marcel, 
Moldovan Paul, Negoiţă Adrian,  Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu 
Marin, Ritivoiu Mihai, Rus Alain Florin, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, 
Szatmari Ioan-Ştefan,  Zamfir Florian.  

Supun la vot punctul nr. 21 – Proiect de hotărâre privind numirea managerului 
interimar la Centrul de Cultură şi Artă  al Judeţului Timiş.  

Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 28 voturi „pentru” din 
partea doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, 
Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Daviţoiu Ion, Demea 
Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gavriliţă Bianca, Lăzăreanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Mihoc Marcel, 
Moldovan Paul, Negoiţă Adrian,  Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu 
Marin, Ritivoiu Mihai, Rus Alain Florin, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, 
Szatmari Ioan-Ştefan,  Zanfir Florian.  

 
 
Punctul nr. 2 - Proiect de hotărâre privind prelungirea termenului de 

valabilitate a Planului de Amenajare a Teritoriului Judeţean Timiş. 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile de specialitate    
Dacă sunt discuţii? 
 
Doamna consilier judeţean Georgeta Rus 
Observ că de anul trecut s-a mai prelungit încă o dată acest termen, iar acum noi, de 

fapt, aprobăm o prelungire a prelungirii termenului.  
Motivele pentru care se cere această prelungire sunt în regulă, dar aş vrea să se 

facă în aşa fel încât să nu mai fie nevoie de o altă prelungire.  
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Domnul preşedinte Titu Bojin 
Sper şi eu că nu va mai fi nevoie de o altă prelungire, iar modul în care se derulează 

proiectul mă face să cred că nu va mai fi nevoie de o altă prelungire şi vom reuşi să-l 
finalizăm la timp.  

Dacă sunt alte discuţii? Dacă nu, supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 28 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, 
Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Daviţoiu Ion, Demea 
Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gavriliţă Bianca, Lăzăreanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Mihoc Marcel, 
Moldovan Paul, Negoiţă Adrian,  Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu 
Marin, Ritivoiu Mihai, Rus Alain Florin, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, 
Szatmari Ioan-Ştefan,  Zanfir Florian.  
 
 

Punctul nr. 3 - Proiect de hotărâre privind solicitarea trecerii unor imobile din 
domeniul public al Statului în domeniul public al judeţului Timiş. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile de specialitate    
 
Domnul consilier judeţean Nicolae Bitea 
Referitor la acest punct de pe ordinea de zi era normal să intervin şi cred că vă 

aşteptaţi să fac acest lucru.  Doresc, domnule preşedinte, ca atât dumneavoastră cât şi 
colegii consilieri judeţeni să facem într-un termen de maxim 60 de zile, o estimare 
financiară de funcţionalitate pentru a vedea care sunt costurile lunare pentru taberele 
şcolare de la Chevereş şi Poieni Strâmbu, iar  pentru cele  de la Bogda, Herneacova şi 
Poeni Sat să facem o estimare financiară, respectiv ce costuri implică  refacerea acestora.  

  
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Observaţia dumneavoastră este corectă, sunt de acord şi rog pe domnul Sergiu 

Bălaşa să se ocupe de acest lucru.  
După cum vedeţi nu au fost simple discuţii referitoare la aceste tabere şi chiar 

suntem cu proiectul de hotărâre pe masă. Sper ca în cel mai scurt timp să avem o soluţie 
legală şi pentru locaţiile la care aţi făcut referire.  

Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 28 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, 
Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Daviţoiu Ion, Demea 
Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gavriliţă Bianca, Lăzăreanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Mihoc Marcel, 
Moldovan Paul, Negoiţă Adrian,  Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu 
Marin, Ritivoiu Mihai, Rus Alain Florin, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, 
Szatmari Ioan-Ştefan,  Zanfir Florian.  

 
 

 Punctul nr. 4 - Proiect de hotărâre privind solicitarea trecerii unui teren din 
domeniul public al Comunei Ghizela în domeniul public al judeţului Timiş. 
 
 Domnul preşedinte Titu Bojin 

Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile de specialitate    
Dacă sunt discuţii? 
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  Supun  la vot proiectul de hotărâre 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 27 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Cocean Liviu, Cociobea 
Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan,  Dobra Călin, 
Gavriliţă Bianca, Lăzăreanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă 
Adrian,  Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Ritivoiu Mihai, Rus 
Alain Florin, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-Ştefan,  Zamfir 
Florian.  
 
 
 Punctul nr. 5 - Proiect de hotărâre privind aprobarea Contractului de 
concesionare a serviciului de operare a Depozitului de deşeuri nepericuloase din 
comuna Ghizela, judeţul Timiş, din cadrul proiectului „Sistem Integrat de 
Management al Deşeurilor în Judeţul Timiş”. 
 
 Domnul preşedinte Titu Bojin 

Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia de Urbanism, amenajarea teritoriului, 
lucrări publice şi protecţia mediului,  Comisia pentru Cultura, învăţământ, tineret si sport,        
Comisia pentru Sănătate şi protecţie sociala,  Comisia pentru Administraţie publica locala, 
şi  Comisia pentru Relaţii şi cooperare internă şi externă. 

Comisia Economica a dat aviz nefavorabil pentru proiect.         
Rog preşedintele Comisiei Economice sa prezinte punctul de vedere al comisiei. 
 
Domnul consilier judeţean Bologa Gheorghe 
Domnule preşedinte, stimaţi colegi,  
În cadrul comisiei, unde se acordă votul consultativ pentru fiecare proiect de 

hotărâre, majoritatea membrilor prezenţi la şedinţă au votat împotriva adoptării acestui 
proiect de hotărâre.  

Motivul acestei decizii au fost informaţiile primite de la d-na Marieta Mateescu care 
ne-au condus în această direcţie. Sigur, că e neplăcut să obstrucţionăm acum, într-un 
anumit fel, finalizarea procedurilor de atribuire a concesiunii serviciului de operare, însă, eu 
personal îmi menţin poziţia pe care am avut-o şi la comisie şi nu voi vota acest proiect de 
hotărâre.  Decizia mea este argumentată de faptul că în baza HCJT  69/28.05.2013 şi 
HCJT 127/2011 consiliul judeţean a parcurs deja nişte etape.  

De această dată fac referire doar la HCJT nr. 69/2013 prin care am aprobat nişte 
măsuri pentru continuarea procedurii de concesionare a serviciului de operare. Deci, în 
luna mai, prin această hotărâre am aprobat continuarea procedurii de concesionarea 
serviciului de operare a depozitului de deşeuri nepericuloase de la Ghizela, iar acest lucru 
s-a finalizat prin încheierea unui contract în data de 22 iunie 2013 fără să fie adoptată în 
acest sens o hotărâre a consiliului judeţean.  

Cred că nu greşesc exprimându-mi în acest fel votul, iar dacă greşesc atunci îmi 
asum consecinţele. Acesta este punctul meu de vedere şi al comisiei economice.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Daca sunt mai sunt alte discuţii? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 27 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, 
Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Daviţoiu Ion, Demea 
Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gavriliţă Bianca, Lăzăreanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Mihoc Marcel, 
Moldovan Paul, Negoiţă Adrian,  Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu 
Marin, Ritivoiu Mihai, Rus Alain Florin, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, 
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Szatmari Ioan-Ştefan,  Zanfir Florianşi un vot (1) împotrivă din partea domnului consilier 
Bologa Gheorghe.  
 
 

Punctul nr. 6 - Proiect de hotărâre privind stabilirea modalităţii de delegare a 
gestiunii serviciului public de transfer al deşeurilor menajere şi management al 
staţiei de transfer şi centrelor de colectare din judeţul Timiş. 

Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile de specialitate    
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 28 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, 
Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Daviţoiu Ion, Demea 
Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gavriliţă Bianca, Lăzăreanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Mihoc Marcel, 
Moldovan Paul, Negoiţă Adrian,  Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu 
Marin, Ritivoiu Mihai, Rus Alain Florin, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, 
Szatmari Ioan-Ştefan,  Zanfir Florian.  
 
 
 

Punctul nr. 7 - Proiect de hotărâre privind aprobarea efectuării demersurilor 
preliminare pentru contractarea de finanţări rambursabile interne/externe. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil de  Comisia Economica,  Comisia de Urbanism, 

amenajarea teritoriului, lucrări publice si protecţia mediului, Comisia pentru Cultura, 
învăţământ, tineret si sport,  Comisia pentru Sănătate si protecţie sociala,  Comisia pentru 
Administraţie publica locala, si Comisia pentru Relaţii si cooperare interna si externa  care a 
avizat proiectul cu un amendament prin care propune să fie menţionate investiţiile ce 
urmează a fi derulate.  

Vă informez că împreună vom întocmi o listă cu aceste investiţii în momentul în care 
vom stabili unitatea şi condiţiile impuse pentru creditare.  Vreau ca acest credit, dacă-l vom 
contracta, să fie folosit cu prioritate în infrastructură întrucât aceasta este destul de 
deficitară în judeţul Timiş.  După cum aţi văzut am aprobat şi vom aproba chiar şi astăzi 
efectuarea unor lucrări la drumuri, însă valoarea fondurilor alocate este destul de mică  şi 
nu acoperă în totalitate lucrările pentru ca infrastructura judeţului să fie aşa cum ne dorim 
noi.  Când spun infrastructură  nu mă refer doar la drumuri deşi acestea sunt ponderea cea 
mai mare, ci mă refer şi la reţelele de canalizare şi apă, dar şi la prelungirea liniilor electrice 
acolo unde este cazul.   

Sunt voci care spun că dacă vom contracta creditul acum se poate întâmpla ca peste 
ani viitorul consiliu va avea de suferit. Vreau să vă informez că în prezent judeţul Timiş are 
un grad de îndatorare de 9%, iar legea ne permite să ajungem la un grad de îndatorare de 
până la 30%.  Creditul pe care încercăm să-l contractăm, în valoare de aproximativ 200 
milioane lei, duce judeţul Timiş la un grad de îndatorare de până la 22 -23%.  

Deci, să spunem că nu suntem de acord cu contractarea creditului şi să încercăm să 
respingem proiectul fără a încerca să facem ceva pentru judeţul nostru cred că este un 
lucru greşit. Fiecare dintre dumneavoastră aveţi  anumite responsabilităţi în anumite zone şi 
ştiţi care sunt problemele cu care se confruntă cetăţenii din zonele respective şi nu cred că 
este corect să respingeţi proiectul votând împotriva acestuia.  

Referitor la lista solicitată, vă rog să aveţi puţină răbdare. Aceasta va fi întocmită de 
noi în comisiile de specialitate, o vom analiza împreună şi vom decide care sunt priorităţile.  
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Chiar dacă am discutat despre acest credit până acum nu am făcut nici un demers 
oficial. Astăzi am venit în faţa dumneavoastră pentru a aproba proiectul care ne dă 
posibilitatea să facem oficial demersurile în vederea iniţierii unor discuţii preliminare, iar în 
final vom stabili o comisie care să facă negocierile respective, iar dumneavoastră plenul 
consiliului judeţean veţi hotărâ componenţa acesteia.  

Lista o vom face doar când vom ştii ce lucrări vor fi acceptate la creditare, pentru că 
nu ştim sigur dacă anumite categorii de lucrări sunt acceptate pentru a fi finanţate din 
creditul respectiv.  

 
Domnul consilier judeţean Bologa Gheorghe 
În cadrul şedinţei Comisiei economice am susţinut această problemă şi chiar am 

făcut o interpelarea în acest sens. Trebuie, încă de pe-acum, să ne pregătim bugetul pentru 
anul 2014 şi dacă nu vom avea surse pentru finanţarea  tuturor proiectelor pe care ne dorim 
să le realizăm nu vom avea decât un buget, ca şi cel de anul acesta, care nu satisface 
finanţarea pentru multe lucrări de infrastructură. Cred că este bine să ne dăm acordul 
pentru a putea demară procedurile de contractare a creditului şi în cel mai scurt termen, 
adică până vor începe discuţiile pentru constituirea bugetului pe anul 2014 să avem deja 
creditul contractat, astfel încât să putem ştii pe ce surse ne putem baza atunci când stabilim 
priorităţile pentru infrastructură şi nu numai.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Vreau să vă mai spun că începând din acest an nu mai pot fi incluse pe lista de 

investiţii obiective care nu au finanţare.  Deci, nu vom avea posibilitatea să discutăm de 
finanţarea unor proiecte decât  dacă putem demonstra că avem finanţare pentru acestea.  
Ori finanţarea din surse proprii sau din bugetul de stat pentru aceste lucrări va fi insuficientă 
şi anumite proiecte nu vor avea susţinere financiară.  

 
Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu 
Domnule preşedinte, vreau să vă spun că susţinem orice investiţie se execută în 

judeţul Timiş indiferent care ar fi sursa de finanţare.  Problema care se pune şi întrebările la 
care doresc un răspuns sunt legate de faptul că odată luat creditul respectiv judeţul ajunge 
la gradul de îndatorare aproape de limita maxima admisă.  De aceea, aş vrea să ştiu cu ce 
sume estimaţi că vine Guvernul,condus de domnul Ministru Victor Ponta, în completarea 
acestui credit  pentru definitivarea eventualelor investiţii ce urmează a fi propuse pe lista de 
investiţii? Care sunt proiectele pe care consiliul judeţean le promovează şi le susţine 
financiar din banii obţinuţi prin acest credit? Când vom avea această listă pentru că 
deocamdată nu ştim decât că vrem să luăm un credit foarte mare dar nu ştim ce vrem să 
facem cu el. Deci, până când vom ştii clar cum anume vom folosi creditul noi nu vom vota 
acest proiect.  

Pe de altă parte, considerăm că valoarea acestui credit este foarte mare şi gradul de 
îndatorare al judeţului Timiş după contractarea acestui credit blochează obţinerea altui 
credit în cazul în care  pe viitor se impune să apelăm la această formă de finanţare a 
investiţiilor judeţene. Din calculul pe care l-am făcut noi, după contractarea creditului gradul 
de îndatorare va fi de 26%, iar acest fapt ne arată că se apropie foarte mult de gradul de 
îndatorare de 30% cât ne este permis prin Legea 273/2006. 

Prin urmare, acestea sunt reţinerile noastre care motivează de ce nu vom vota acest 
proiect şi până când nu vom primi un răspuns clar care să  clarifice aceste lucruri vom vota 
împotrivă acestui proiect.  
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Domnul preşedinte Titu Bojin 
În primul rând, nu am calităţi de prezicător ca să ştiu ce sume vom primi de la 

Guvern, dar vă pot spune cu certitudine ce sume am primit până acum. Astăzi noi suntem 
beneficiarii celei mai mari sume pe care am primit-o şi cu ajutorul căreia am reuşit să 
achităm toate datoriile de la nivelul judeţului Timiş  făcute de Guvernul condus de Emil Boc 
în perioada mandatului sau.  Astfel am reuşit să facem ca lucrările să continuie şi să nu 
blocăm activitatea.  

Vă asigur că voi face tot posibilul ca judeţul Timiş să fie în primele judeţe ale ţării din 
punct de vedere al sumelor ce le vom primi. V-am demonstrat că acest lucru îl pot face şi îl 
voi face în continuare.  

Referitor la exprimarea votului, decizia vă aparţine în totalitate. Dumneavoastră 
decideţi dacă vă doriţi dezvoltarea judeţului Timiş sau nu. Eu nu pot să vă influenţez cu 
nimic însă aş vrea ca la încheierea bugetului să nu veniţi cu solicitări pentru finanţarea unor 
lucrări în anumite localităţi sau zone preferate de dumneavoastră.  

Să nu spuneţi că nu aţi ştiut pentru că eu v-am atenţionat. V-am explicat foarte clar 
că nu mai putem pune un proiect pe lista de investiţii dacă acesta nu are finanţare. 
Finanţele nu mai acceptă proiecte care să fie finanţate multianual.  

În aceste condiţii, sper să ajungem cu datoriile la zero pentru majoritatea primăriilor 
din cele 99 existente în judeţ .  Acum ne vine din nou o sumă foarte mare către judeţul 
Timiş, iar cei care au participat la întâlnirea organizată cu primarii din judeţ ştiu acest lucru. 
Prin OG ni s-a alocat 1 miliard de lei pentru a fi achitate datoriile acolo unde s-au mai ţinut 
facturi neachitate sau lucrări făcute pe baza unor înţelegeri anterioare cu domnii miniştri 
fără a fi finanţate. În acest moment mai avem încă 34 unităţi administrative cu  datorii 
neachitate  la nivelul întregului judeţ.  

 
Domnul consilier judeţean Adrian Pau 
Domnule preşedinte vă mulţumesc pentru că mi-aţi acordat permisiunea să iau 

cuvântul şi fără a intra într-o dispută politică, cu tot respectul şi prietenia pe care o port 
colegilor din cadrul Partidului Democrat Liberal,  vă rog să faceţi demersurile necesare 
către actualul Guvern pentru a obţine măcar suma de 300.000 euro pe care vechiul Guvern 
a plătit-o pentru consultanţă în vederea obţinerii unui credit.  

De asemenea, propun dacă se poate să lucrăm cu aceeaşi firmă de consultanţă. Nu 
văd de ce să nu luăm ce a fost bun din vechiul mandat şi să continuăm noi. Este un 
paradox să privim acum la ceea ce a fost şi pe criterii subiective şi personale să spunem că 
nu votăm pentru că ne dorim să mergem mai departe sau pentru că ne dorim ca acest judeţ  
să rămână tot acolo unde era, adică pe primul loc la colectarea datoriilor.  

Decizia aparţine fiecăruia, însă consider că trebuie să facem administraţie şi să nu 
fim subiectivi în deciziile pe care le luăm în plenul consiliului judeţean pentru că nu luăm 
decizii pentru interesul personal ci pentru interesul judeţului.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Dacă mai sunt şi alte discuţii? Dacă nu, înainte de a trece la vot vreau să vă 

reamintesc faptul că nu votăm acum contractarea creditului ci doar o împuternicire pentru a 
efectua demersurile preliminare în acest sens.  Nu aprobăm contractarea creditului ci doar 
să purtăm discuţiile în vederea obţinerii unui credit, să vedem care sunt criteriile, 
documentele şi ce lucrări pot fi finanţate din acest credit.  

Supun la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 20 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cocean Liviu, Costa Cosmin, 
Crăciunescu Gabriela, Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gavriliţă Bianca, 
Lăzăreanu Aurel,  Mihoc Marcel, Negoiţă Adrian,  Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin 
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Deian, Ritivoiu Mihai, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-Ştefan,  Zanfir 
Florian, 7 voturi „împotrivă” din partea doamnelor/domnilor Bitea Niclale, Bojin Mihăiţă, 
Cociobea Sorin, Lelescu Tiberiu, Moldovan Paul, Popescu Marin, Rus Georgeta şi o 
abţinere din partea domnului Rus Alain.  
 Proiectul de hotărâre a fost aprobat şi vă pot spune că sunt de acord cu propunerea 
domnului Pau Adrian de a contacta firma de consultanţă cu care s-a lucrat în mandatul 
trecut.  
 

 
Punctul nr. 8 - Proiect de hotărâre privind aprobarea infiinţării de către Direcţia 

de Prestări Servicii şi Direcţia pentru Administrarea Drumurilor şi Podurilor judeţene 
Timiş a unei societăţi cu răspundere limitată. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile de specialitate .   

 Vă pot spune că împreună am fost şi am vizitat locaţia respectivă. Este vorba de 
clădirea din PITT care se găseşte sub sechestru şi dacă preţul va fi corespunzător vom 
putea discuta de achiziţionarea acesteia. 

Dacă sunt alte discuţii? 
 
Domnul consilier judeţean Traian Stancu  
Doresc să adresez o întrebare domnului secretar. Domnule secretar avem  o situaţie 

creată deja în consiliul judeţean legată de Consiliul de Administraţie la Aviaţia Utilitară.  
Acest lucru s-a întâmplat datorită art. 5 din acest proiect de hotărâre şi ne-am trezit în 
situaţia că am desemnat pe cineva care a înscris la Registru Comerţului ceea ce a dorit 
persoana respectivă şi nici până în acest moment nu am reuşit să rezolvăm această 
problemă.  

Nu înţeleg de ce facem aceeaşi greşeală, pentru că la fel ca şi atunci, acum 
desemnăm o persoană care nu este reprezentantul legal al consiliului judeţean. Sunt de 
acord cu înfiinţarea societăţii însă doresc să fac un amendament prin care doresc să-mi 
comunicaţi cine este în AGA, pentru că şi la Aviaţia Utilitară timp de 7+8 ani nu am avut nu 
am ştiut cine e  în AGA. Dumneavoastră nu eraţi la consiliul judeţean la acea vreme dar noi 
am avut surpriza să ni se spună în plenul consiliului judeţean că nu se ştie cine e AGA la 
societatea respectivă.  

 
Domnul Dănuţ Ardelean – Secretar al judeţului Timiş  
Vă pot răspunde spunându-vă că AGA la  societatea care va fi nou înfiinţată va fi 

formată din reprezentanţii celor două societăţi care înfiinţează şi capitalizează societatea cu 
răspundere limitată, respectiv Direcţia de Prestări Servicii a judeţului Timiş şi Direcţia 
pentru Administrarea Drumurilor şi Podurilor a judeţului Timiş.  Acestea sunt cei doi 
acţionari ai societăţii ce urmează a fi înfiinţată.   

Referitor la ceea ce aţi spus dumneavoastră, respectiv că vom întâmpina greutăţi la 
fel ca şi în  situaţia de la Aviaţia Utilitară, vă rog să aveţi în vedere faptul că acest lucru nu 
se întâmplă doar din vina noastră. Pentru Aviaţia Utilitară nici în acest moment nu s-au 
putut face demersurile la Registrul Comerţului pentru că nu se cunosc numerele de telefon 
şi actele de identitate ale persoanelor care  fac parte din Consiliul de administraţie. Aceste 
persoane urmează să meargă la notarul public, să dea o declaraţie care să ţină loc de 
cazier judiciar după care vor fi înregistraţi la Registrul Comerţului. Abia după ce se fac 
aceste demersuri dumnealor pot îndeplini calitatea de reprezentant al consiliului judeţean în 
Consiliul de Administraţie la Aviaţia Utilitară.  
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La  societatea nou înfiinţată, după ce va fi înfiinţată şi după ce va avea obiectul de 
activitate care va fi prevăzut în actul constitutiv ce va fi supus aprobării, respectiv de service 
auto şi curăţenie pentru  a exista o activitate unitară la nivelul subordonatelor consiliului 
judeţean, din acel moment putem spune că societatea funcţionează aşa cum trebuie.  

Prin urmare, consider că dacă trecem alte persoane aici îngreunăm funcţionarea 
acestei societăţi.  Dacă nu putem achiziţiona hala atunci nici activitatea nu se poate 
desfăşura.  

 
Domnul consilier judeţean Stancu Traian 
Domnule preşedinte, am spus încă de la început că sunt de acord cu înfiinţarea 

societăţii dar avem o problemă. Consiliul judeţean stă de 1 an şi jumătate în situaţia în care 
nu ştie cine este AGA şi acum ne punem întrebarea de ce oamenii aceia trebuie să declare 
ei nu ştiu ce. Am stat 8 ani. Câţi ani trebuie să mai stăm în această situaţie?  

Doresc să fac un amendament prin care propun ca plenul consiliului judeţean să fie 
AGA la această societate, pentru că cel care dă banii în această societate este Consiliul 
Judeţean Timiş.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Nu putem face acest lucru. Din acest motiv am pus două societăţi. Direcţia de 

Prestări Servicii a judeţului Timiş este direcţie în subordinea consiliului judeţean care se 
ocupă cu paza şi aceasta nu poate fi singurul asociat în următoarea societate. Din acest 
motiv sunt două direcţii, respectiv Direcţia de Prestări Servicii a judeţului Timiş şi Direcţia 
pentru Administrarea Drumurilor şi Podurilor a judeţului Timiş.  

Consiliul judeţean nu poate fi în AGA, avem reprezentanţi prin cele două direcţii.  Nu 
putem trece nume clare pentru că există posibilitatea ca cei doi să nu mai fie directori până 
la înfiinţarea noii societăţi. Sigur, a fost un exemplu, nu se pune în discuţie că se va 
întâmpla acest lucru. Domnilor staţi liniştiţi nu sunteţi pe lista.  

Lăsând gluma la o parte, vă rog să înţelegeţi că suntem de acord cu ce spuneţi 
dumneavoastră, iar în legătură cu aeroportul vă promit că până la sfârşitul anului vom 
rezolva această problemă.  

E adevărat că de ani de zile se prelungeşte această situaţie de parcă cineva ar avea 
un interes ca această problemă să nu se rezolve. Încercăm să rezolvăm situaţia la toate 
societăţile în care sunt probleme.  

Am fost de acord că înfiinţarea societăţii, realizarea service-ului şi activitatea de 
curăţenie e un lucru benefic pentru toată lumea şi costurile se vor reduce.  

 
Domnul consilier judeţean Traian Stancu  
Domnule preşedinte, vă rog măcar să schimbăm articolul 5. Nu putem pune pe 

cineva care să meargă la Registrul comerţului  să treacă ce doreşte pentru că avem deja o 
experienţă în acest sens.. 
 
 Domnul preşedinte Titu Bojin 
 Da, tocmai din acest motiv nu am mai pus pe nimeni de această dată. Ca preşedinte 
voi da o dispoziţie pentru a schimba toate datele şi actele necesare.  
 

Domnul consilier judeţean Traian Stancu 
 Ca să fiu înţeles mai bine doresc să fie schimbat articolul 5 pentru ca nu cel care 
conduce societatea se duce sa depună actele ci un reprezentant al consiliului judeţean 
desemnaţi pe cine doriţi dumneavoastră dar nu pe cel care conduce societatea. Nu pot să 
cred că nu învăţăm din greşelile noastre.  Poate fi acel om de bună credinţă dar trebuie să 
luăm măsuri de precauţie. 
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 Domnule secretar puteţi să-mi spuneţi dacă poate domnul preşedinte desemna pe 
cineva din cadrul executivului consiliului judeţean? 
 
 Domnul preşedinte Titu Bojin 
 Dar asta scrie în proiectul de hotărâre şi dumneavoastră nu înţelegeţi acest lucru.  
 
 Domnul Dănuţ Ardelean – secretar al judeţului Timiş 
 Sunt conducătorii celor două societăţi acţionare.  
 

Domnul preşedinte Titu Bojin 
Pot desemna pe domnul Mirel Gheorghe sau pe domnul Marţian Doroş să meargă 

să înainteze actele necesare până la constituirea societăţii.  
 

Domnul consilier judeţean Traian Stancu 
 Ce spuneţi dumneavoastră acum este foarte corect dar citiţi hotărârea să vedeţi că 
nu scrie acelaşi lucru.  
 

Domnul preşedinte Titu Bojin 
 „.....până la organizarea selecţiei organelor de conducere în condiţiile legii”, dar acest 
lucru nu trebuie neapărat să-l facem peste 7 ani pentru că îl putem face peste 17 zile şi 
până  la următoarea şedinţă a plenului consiliului judeţean trebuie făcută.   
 Deci, în următorul plen vom decide ce face această societate.  
 
 Domnul consilier judeţean Traian Stancu 
 Domnule preşedinte, vă rog desemnaţi pe altcineva şi nu pe cel care conduce 
societatea.  
 

Domnul preşedinte Titu Bojin 
 Dar nu pot face acest lucru. Nu pot desemna pe altcineva atâta timp cât cei doi sunt 
cei care constituie societatea.  
 
 Domnul consilier judeţean Traian Stancu  
 Da, dar dumneavoastră nu pe cei doi îi desemnaţi ci persoana care conduce 
societatea.  
 

Domnul preşedinte Titu Bojin 
 Adică vreţi să vă spun acum persoana care va conduce societatea? 
 
 Domnul consilier judeţean Traian Stancu  
 Nu. Nu vreau să ştiu persoana care conduce societatea indiferent ce nume ar avea. 
Nu vreau acea persoană ci pe oricine altcineva în afară de aceasta pentru că avem deja un 
precedent în acest sens şi nu mai vreau să ajungem în aceeaşi situaţie.  Puteţi desemna 
unul dintre cei doi directori sau pe cineva din cadrul Serviciului juridic. Problema mea este 
ca cel care conduce societatea să nu meargă să înscrie statutul pentru că domnul secretar 
ştie cum s-a înscris statutul data trecută.  
   
 Domnul Dănuţ Ardelean – secretar al judeţului Timiş 
 Nu ştiu cum s-a înscris statutul data trecută dar vreau să înţelegeţi că de această 
dată este o altă situaţie. Avem o societate ce va fi înfiinţată de către cele două direcţii din 
subordinea consiliului judeţean. Cei doi directori vor trebui să meargă la Registrul 
comerţului cu anumite documente. Dumnealor trebuie să ducă copie după toate 
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documentele, iar după ce societatea s-a înfiinţat trebuie făcute nişte demersuri, obţinute 
anumite avize ş.a.m.d.  
 
 Domnul consilier judeţean Traian Stancu  
 Domnule secretar vă rog să citiţi pentru că aici scrie foarte clar că: „administratorul 
desemnat este împuternicit să facă toate demersurile” şi nu e corect. 
 
 Domnul Dănuţ Ardelean – secretar al judeţului Timiş 
 Aceasta este formularea corectă. Nu avem cum să trecem altfel. Spuneţi 
dumneavoastră care este formularea corectă.  
 
 Domnul consilier judeţean Traian Stancu  
 Corect este să fie trecut aşa: Consiliul Judeţean Timiş desemnează.....” pentru că 
aici nu se spune nimic de cei doi directori ci doar că administratorul desemnat este 
împuternicit.  
 
 Domnul Dănuţ Ardelean – secretar al judeţului Timiş 
  Deci, această firmă se înfiinţează prin contribuţia celor două direcţii.  
 

Domnul consilier judeţean Traian Stancu  
Domnule secretar nu îmi mai explicaţi nimic. Rămâne aşa cum spuneţi 

dumneavoastră, dar sper să nu ajungem din nou să ne pară rău pentru că atunci vă 
reproşez personal.  
 
 Domnul Dănuţ Ardelean – secretar al judeţului Timiş 
  Dacă consideraţi la un moment dat că nu va funcţiona îmi asum această piedică.  

Însă, tocmai pentru că nu s-a procedat atunci aşa nu au funcţionat lucrurile.  
     

Domnul consilier judeţean Traian Stancu  
Bine sunt de acord cu ce spuneţi dumneavoastră dar sper, aşa cum am spus, sper 

să nu am ocazia să vă reproşez.  
 
 Domnul consilier judeţean Gheorghe Bologa 
 Cred că trebuie să clarificăm lucrurile acum. Domnul consilier judeţean Traian 
Stancu a mai fost în această situaţie şi ştie ce s-a întâmplat la Aviaţia Utilitară.  
 Domnule secretar dumneavoastră faceţi referire la prevederile Legii nr 31/1990 pe 
care presupun că o cunoaşteţi foarte bine. În afară de capitalul social la care faceţi referire, 
în legea respectivă mai sunt şi alte prevederi pe care dumneavoastră nu le respectaţi aici. 
Aţi trecut doar capitalul social şi codul CAEN, dar structura, organizarea, conducerea şi 
toate celelalte care sunt prevăzute de lege nu sunt trecute. Spuneţi doar că administratorul 
va merge la Registrul comerţului dar nu se ştie ce să înregistreze pentru că nu avem 
statutul societăţii înfiinţate, nu avem consiliul de administraţie şi nici AGA.  
 Problemele nu sunt chiar atât de simple pe cât le consideraţi dumneavoastră. Aţi pus 
articolul 5 şi credeţi că prin acest lucru aţi rezolvat tot. Trebuia să avem ataşat la prezenta  
hotărâre şi statutul societăţii pe care noi să-l aprobăm, iar cine este împuternicit de 
dumneavoastră  să meargă cu el la Registrul comerţului să-l înregistreze şi să facă toate 
demersurile necesare.  
 După ce aprobăm proiectul de hotărâre dumneavoastră chemaţi specialiştii faceţi un 
statut, stabiliţi organele de conducere şi ne trezim că avem o societate care funcţionează 
perfect legal pentru că este înregistrată la Registrul comerţului, fără ca noi să avem 
cunoştinţă de acest statut al societăţii comerciale, mai ales că aceasta este o societate cu 
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răspundere limitată. Majoritatea dintre noi avem o astfel de societate şi ştim ce paşi trebuie 
parcurşi pentru înfiinţarea acesteia. Dumneavoastră probabil nu aţi înfiinţat o societate cu 
răspundere limitată  ca să ştiţi care sunt procedurile 
  
 Domnul preşedinte Titu Bojin 
 Care dintre dumneavoastră vreţi să fiţi reprezentant? Domnule Bologa vreţi? Dacă 
da, vom consemna în hotărâre.  
 Trebuie să înţelegeţi că pentru constituirea societăţii, pentru realizarea statutului, a 
structurii societăţii, a numărului de personal, plenul consiliului judeţean trebuie să adopte o 
hotărâre. Din acest motiv nu am desemnat pe nimeni. În plenul următor vom da această 
hotărâre.  
 Am înfiinţat această societate pentru a se putea negocia posibilitatea de preluare a 
halei pentru că nu  o putem prelua noi. Mai mult decât atât, societăţile pe care le avem noi 
în acest moment nu o pot face pentru că nu au în statut ceea ce vrem noi, respectiv service 
auto şi activităţi de curăţenie la sediul consiliului judeţean. Deci, trebuie să constituim 
societatea şi apoi să stabilim organele de conducere, activitatea, structura, ce bani le dăm, 
cât, pentru că nu le putem da bani  decât o singură dată, altfel se consideră ajutor de stat şi 
nu avem voie să facem aşa ceva. Le vom da bani atunci când se constituie prin cele două 
direcţii, iar suma respectivă reprezintă capitalul social al societăţii respective şi, de 
asemenea acesta trebuie să corespundă cu valoare de cumpărare a halei respective.  
Cumpărarea halei o vom face tot noi printr-o negociere, ce va fi făcută de o comisie de 
negociere, iar apoi vom vedea care este posibilitatea de dotare a acesteia.  Cele două 
activităţi, în special  cea de service presupune o valoare destul de mare pentru că la 
consiliul judeţean şi la instituţiile subordonate există un număr mare de autovehicule care 
necesită reparaţii. Acestea nu vor mai merge în altă parte în cazul în care vor avea nevoie 
de reparaţii sau de piese. La fel se va întâmpla şi cu activitatea de curăţenie unde costurile 
vor fi reduse foarte mult faţă de cele care sunt acum.  Acum plătim sume destul de mari cu 
reparaţiile autovehiculelor şi cu activitatea de curăţenie, iar de la 1 ianuarie nu voi mai fi de 
acord să le plătesc. Consider că sunt prea mari, iar altă variantă nu există.  
 Ne străduim să facem nişte lucruri bune, însă le vom face împreună cu 
dumneavoastră şi nu vom face nimic care să creeze suspiciuni.  Dacă doriţi să constituim 
societatea, să putem prelua activitatea de service auto şi clădirea respectivă trebuie să fiţi 
de acord.  Toţi am discutat despre acest lucru şi toate comisiile au fost de acord. Am văzut 
locaţia şi  am decis că merită şi corespunde pentru ceea ce ne dorim noi.  
 Sperăm că la negocierea pe care o va face comisia de negociere, a cărei 
componenţă va fi stabilită de consiliul judeţean,  lichidatorul şi banca să accepte preţul 
propus de noi având în vedere că acea locaţie e pe terenul nostru. Dacă se întâmplă aşa 
există posibilitatea să mergem mai departe sau nu.  
 
 Domnul consilier judeţean Traian Stancu 
 Domnule preşedinte, punând întrebarea respectivă nu am vrut sub nici o formă să vă 
acuz că aţi ascunde ceva sau nu de plenul consiliului judeţean. Nu am vrut să acuz pe 
nimeni şi nici nu am vrut să pară că există o suspiciune în acest sens. Am vrut doar să vă 
ajut, având în vedere situaţia precedentă, ca de această dată să nu mai existe o astfel de 
situaţie.   
 
 Domnul preşedinte Titu Bojin 
 Din păcate asta aţi lăsat să se înţeleagă. Eu zic să încheiem discuţiile şi să stabilim 
în şedinţa de plen din luna septembrie structura societăţii, numărul de personal, domeniile 
de activitate, etc.   
 Dar care este problema pe care o vedeţi dumneavoastră aici? 
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 Domnul consilier judeţean Train Stancu 
 Problema este că nu vreau să se întâmple cum s-a întâmplat la Aviaţia Utilitară şi 
domnul secretar ştie despre acest lucru.  Nici acolo nu vreau să acuz pe nimeni, doar că s-
a numit un administrator, fapt care a făcut ca problemele să nu se mai termine.  
 
 Domnul preşedinte Titu Bojin 
 Nu ştie domnule consilier. Nu ştie domnul secretar pentru că domnia sa nu era în 
consiliu la acea vreme, iar la Aviaţia Utilitară este altă problemă. Este o încurcătură în care 
este implicat consiliul judeţean, primăria în ceea ce priveşte terenul, activele, imobile, 
modul de constituire şi funcţionare, dar primăria nu este instituţia noastră.  
 Dacă mai sunt şi alte discuţii cu privire la înfiinţarea societăţi? Astăzi nu discutăm de 
structura, conducerea sau activitatea societăţii. Noi discutăm dacă facem sau nu acea 
societate pentru a putea cumpăra sediul cu care împreună am fost de acord că-l luăm.   
 Dacă nu mai sunt alte discuţii, vă supun la vot proiectul de hotărâre.  
 Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 20 voturi „pentru” din 
partea doamnelor /domnilor, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cocean Liviu, Costa Cosmin, 
Crăciunescu Gabriela, Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gavriliţă Bianca, 
Lăzăreanu Aurel, Mihoc Marcel, Negoiţă Adrian,  Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin 
Deian, Ritivoiu Mihai, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-Ştefan,  Zanfir 
Florianşi 8 voturi ”împotrivă” din partea doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, 
Cociobea Sorin, Lelescu Tiberiu, Moldovan Paul, Popescu Marin, Rus Alain Florin, Rus 
Georgeta.  

 
 

Punctul nr. 9 - Proiect de hotărâre privind darea în folosinţă gratuită a unui 
autovehicul pentru transport şcolar. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile de specialitate    
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 25 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, 
Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Daviţoiu Ion, Demea 
Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gavriliţă Bianca, Lăzăreanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Mihoc Marcel,   
Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Ritivoiu Mihai, Rus Georgeta, 
Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-Ştefan,  Zanfir Florian.  

 
 

Punctul nr. 10 - Proiect de hotărâre privind aprobarea atribuirii licenţelor de 
traseu pentru efectuarea transportului de persoane prin curse regulate speciale unor 
operatori de transport rutier. 

Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat cu următorul amendament formulat de toate comisiile: Sa fie 

completata anexa la proiectul de hotărâre cu cererea formulata de Societatea 
TRANSOGAR  S.R.L.    

Rog preşedinţii Comisiilor sa-si prezinte punctul de vedere cu privire la 
amendamentul formulat. 

Daca sunt discuţii? Dacă nu, înţeleg că acest amendament este de fapt o solicitarea 
a dumneavoastră şi anexa la proiectul de hotărâre se va completa conform solicitării  
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Supun la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 27 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, 
Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Daviţoiu Ion, Demea 
Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gavriliţă Bianca, Lăzăreanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Mihoc Marcel, 
Moldovan Paul, Negoiţă Adrian,  Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu 
Marin, Rus Alain Florin, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-
Ştefan,  Zanfir Florian.  

 
 

Punctul nr. 11 - Proiect de hotărâre privind aprobarea atribuirii directe a unui 
traseu din “Programul judeţean de transport persoane prin curse regulate, pentru 
perioada 01.07.2008 – 31.12.2013”. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile de specialitate    
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 27 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, 
Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Daviţoiu Ion, Demea 
Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gavriliţă Bianca, Lăzăreanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Mihoc Marcel, 
Moldovan Paul, Negoiţă Adrian,  Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu 
Marin, Rus Alain Florin, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-
Ştefan,  Zanfir Florian.  

 
 

Punctul nr. 12 - Proiect de hotărâre privind aprobarea devizului general 
actualizat aferent Documentaţiei de Avizare pentru lucrări de intervenţii pentru 
lucrarea “asfaltare DJ 609 Ohaba Lungă – Ohaba Română, km 27+ 800 – 34+700, 
L=6,9 km”. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile de specialitate    
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 27 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, 
Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Daviţoiu Ion, Demea 
Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gavriliţă Bianca, Lăzăreanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Mihoc Marcel, 
Moldovan Paul, Negoiţă Adrian,  Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu 
Marin, Rus Alain Florin, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-
Ştefan,  Zanfir Florian.  

 
 

Punctul nr. 13 - Proiect de hotărâre privind aprobarea devizului general 
actualizat aferent Documentaţiei de Avizare pentru lucrări de intervenţii pentru 
lucrarea ”IBU pe DJ 609 Lugoj – Hezeriş – Valea Lungă Română, km 1+000 – 7+800, 
L=6,8 km”. 
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Domnul preşedinte Titu Bojin  
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile de specialitate    
Dacă sunt discuţii? 

           Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 27 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, 
Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Daviţoiu Ion, Demea 
Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gavriliţă Bianca, Lăzăreanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Mihoc Marcel, 
Moldovan Paul, Negoiţă Adrian,  Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu 
Marin, Rus Alain Florin, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-
Ştefan,  Zanfir Florian.  
 
 

Punctul nr. 14 – Proiect de hotărâre privind aprobarea devizului general 
actualizat aferent Documentaţiei de Avizare pentru lucrări de intervenţii pentru 
lucrarea “Ranforsare sistem rutier pe DJ 609B Ţipari – Belinţ, km 2+617 – 5+994, 
6+964 – 7+422, 8+241 – 9+286, L total=4,880 km”. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile de specialitate    
Dacă sunt discuţii? 
 
Domnul consilier judeţean Gheorghe Bologa  
Profit de ocazie că este prezent în sală domnul director Mirel Gheorghe şi vreau să-l 

întreb care este partea de cofinanţare pentru acest proiect care vine din partea celui care a 
distrus drumul, respectiv din partea firmei care lucrează la autostradă şi la cele două ieşiri 
de pe autostradă. Toţi cei care au circulat în acea zonă au constatat că drumul este distrus 
foarte mult şi cred că noi nu vom fi doar aceia care reparăm drumul după cei care l-au 
stricat. Sper că vor veni şi ei cu o parte de cofinanţare la cheltuielile pe care le avem pentru 
refacerea acestui drum.  

 
 
Domnul Mirel Gheorghe director Direcţia pentru Administrarea Drumurilor şi 

Podurilor Judeţene Timiş 
Ei  au avut în sarcină doar întreţinerea drumului pe perioada execuţiei. Au reuşit 

totuşi şi nişte lucrări de reparaţii, cum ar fi plombe etc. Documentaţia noastră se referă la 
trei tronsoane care rămân după ce se finalizează autostradă cu acel drum. Drumul judeţean 
va urca pe pod şi traseul vechi se părăseşte pe două tronsoane. Restul tronsoanelor care 
rămân ca drum judeţean le-am inclus în această documentaţie de rambursare consolidare 
a structurilor.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Cred că ar fi bine să ne prezentaţi la următoarea şedinţă o informare scrisă cu privire 

la situaţia drumurilor judeţene şi comunale care au fost afectate de lucrările la autostradă. 
În urma acestei situaţii vom ştii dacă e nevoie să intervenim ca cei care lucrează la 
autostradă să lase în urma lor drumurile aşa cum le-au găsit 

Dacă mai sunt şi alte discuţii? 
Supun la vot proiectul de hotărâre  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 25 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, 
Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan,  
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Dobra Călin, Gavriliţă Bianca, Lăzăreanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Mihoc Marcel, Moldovan 
Paul,  Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Rus Alain Florin, Rus 
Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-Ştefan,  Zanfir Florian.  

 
 

Punctul nr. 15 - Proiect de hotărâre privind aprobarea devizului general 
actualizat aferent Documentaţiei de Avizare pentru lucrări de intervenţii pentru 
lucrarea “asfaltare DJ 592B Tormac – Şipet, km 21+872 – 27+872, L=6,0 km”. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile de specialitate    
Dacă sunt discuţii? 

           Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 24 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, 
Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan,  
Dobra Călin, Gavriliţă Bianca, Lăzăreanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Mihoc Marcel, Moldovan 
Paul,  Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Rus Alain Florin, Rus 
Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-Ştefan. 
 
 

Punctul nr. 16 - Proiect de hotărâre privind aprobarea “Programului actualizat 
al lucrărilor de întreţinere şi reparaţii drumuri judeţene pe anul 2013”. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile de specialitate .  
Sper că toţi aţi văzut acest proiect. Cei care  aţi venit cu întârziere din concediu aţi 

observat că prima lucrare pe care am prins-o, aşa cum am promis, este cea de la Bara. 
Sper, de asemenea că domnul Tiberiu Lelescu va avea mai multă încredere în mine. Data 
trecută am promis că suma alocată pentru Bara va fi suplimentată cu cea pentru lucrările la 
drumul către mânăstire. Aceasta este prima lucrare pe care o vom face. Îl rog pe domnul 
Mirel Gheorghe să aibă în vedere acest lucru cu prioritate şi până la sfârşitul lunii 
septembrie lucrarea să fie finalizată pentru a putea da posibilitatea sfinţirii mânăstirii  de la 
Dobreşti.  

 
Domnul consilier judeţean Gheorghe Bologa 
Citind anexa cu propunerile de actualizare solicit din partea domnului director Mirel 

Gheorghe o confirmare şi o explicaţie pentru suma retrasă de pe DJ 694 Dumbrava –
Mâtnicul Mic , 8,9 km,  pentru care  a fost prevăzută suma de 2.200.000 lei iar la 
actualizarea suma este retrasă.  Eu personal ştiu care este explicaţia dar vă rog să explicaţi 
şi plenului consiliului judeţean.  

 
Domnul Mirel Gheorghe – director Direcţia pentru administrarea Drumurilor şi 

Podurilor Judeţene Timiş 
La data aprobării bugetului pe anul 2013, respectiv a Programului  lucrărilor de 

întreţinere şi reparaţii drumuri, în luna ianuarie,  când aţi alocat suma de 2,200.000 lei, era 
într-adevăr inclusă şi lucrarea pentru DJ 694 Dumbrava – Mâtnicu Mic. Ulterior, în luna 
martie – aprilie, după ce s-a aprobat Programul de dezvoltare locală de către Ministerul 
Dezvoltării, prin HG nr. 28, toate lucrările care erau incluse în programul HG 577 din anii 
anteriori au fost preluate în acest program. Ca atare şi lucrarea de la Dumbrava a fost 
preluată şi i-a fost alocaţi în acest an în valoare de 500 mii lei.  
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Din această cauză, nu puteam merge cu dublă finanţare pentru aceeaşi lucrare şi 
atunci a decis să demarăm procedurile de licitaţie pentru execuţia lucrării pe bugetul 
asigurat de Ministerul Dezvoltării, iar fondurile alocate de noi au fost redistribuite.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Da, deci s-a aprobat lucrarea cu banii prevăzuţi prin HG nr. 28, iar banii care i-am 

alocat noi au fost redistribuiţi.  
 
Domnul consilier judeţean Nicolae Bitea 
Am privit cu mare atenţie lista cu programul lucrărilor de reparaţii şi întreţinere 

drumuri judeţene pe anul 2013. Săptămâna trecută am sesizat că drumul judeţean DJ 572 
este într-o stare extrem de nefastă  şi nu ştiu din ce motiv se întâmplă acest lucru.  Este 
vorba despre porţiunea de drum Topolovoţul Mare şi Hitiaş. Am înţeles că în acea zonă se 
află o carieră, o balastieră şi datorită camioanelor şi maşinilor de mare tonaj drumul a 
devenit impracticabil. Aş vrea să vă întreb dacă putem introduce pe listă şi această porţiune 
de drum pe acest program.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Ştiţi că lucrarea e prinsă în finanţările europene pe trans judeţene Caraş Severin – 

Timiş – Arad.  Eu consider că ar fi bine să mai aşteptăm puţin să vedem ce se întâmplă cu 
acele fonduri europene. . Noi am început lucrarea de la Topolovoţ – Lucăreţ şi o vom 
termina. Se lucrează pe această porţiune.  

Există mai multe cariere în zonă pentru că e singura zonă unde mai sunt cariere, dar 
drumul respectiv e prins şi avem promisiunea că vor veni. Evităm să alocăm bani până nu 
vedem ce se întâmplă cu fondurile europene.  

Dacă sunt alte  discuţii? 
Supun la vot proiectul de hotărâre  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 28 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, 
Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Daviţoiu Ion, Demea 
Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gavriliţă Bianca, Lăzăreanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Mihoc Marcel, 
Moldovan Paul, Negoiţă Adrian,  Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu 
Marin, Ritivoiu Mihai,  Rus Alain Florin, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, 
Szatmari Ioan-Ştefan,  Zanfir Florian.  
 
 

Punctul nr. 17 - Proiect de hotărâre privind aprobarea repartizării unor sume 
din fondul de rezervă bugetară. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile de specialitate    
Fac menţiunea că mai sunt câteva localităţi care au probleme cu unele sume ce nu 

le pot achita. Acestea se regăsesc printre cele 34 de localităţi despre care am vorbit mai 
devreme dar nu le putem considera ca fonduri de urgenţă. Acolo este vorba despre 
recalculări a fondurilor europene.  

Din acest motiv, de la următoarea şedinţă au rămas cele două, respectiv Pietroasa –
acolo fiind vorba de viitura care a fost atunci şi pentru care nu am putut da întreaga sumă, 
iar următoare este pentru Maşloc unde există un titlu executoriu şi Guvernul a plătit toate 
sumele până la cheltuielile judiciare şi de executare. Trebuie să eliberăm până la 15 
septembrie grădiniţa pentru că e păcat ca aceasta să nu funcţioneze.  

Dacă sunt discuţii? 
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Supun la vot proiectul de hotărâre  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 28 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, 
Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Daviţoiu Ion, Demea 
Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gavriliţă Bianca, Lăzăreanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Mihoc Marcel, 
Moldovan Paul, Negoiţă Adrian,  Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu 
Marin, Ritivoiu Mihai,  Rus Alain Florin, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, 
Szatmari Ioan-Ştefan,  Zanfir Florian.  
 
 

Punctul nr. 18 - Proiect de hotărâre privind aprobarea repartizării unor sume 
din fondul de rezervă bugetară, pe anul 2013. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile de specialitate    
Dacă sunt discuţii? 
 
Domnul consilier judeţean Marin Popescu  
Aş vrea să-i spunem domnului primar că toate datoriile către constructori să fie 

realizate la zi.  Dacă mai este altă somaţie în afară de aceasta ar fi bine să fie inclusă aici 
pentru că bunăvoinţa constructorului a fost benefică  şi vrem să ne achităm de datorii  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Dacă mai sunt şi alte discuţii? Dacă nu, supun  la vot proiectul de hotărâre 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 28 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, 
Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Daviţoiu Ion, Demea 
Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gavriliţă Bianca, Lăzăreanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Mihoc Marcel, 
Moldovan Paul, Negoiţă Adrian,  Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu 
Marin, Ritivoiu Mihai,  Rus Alain Florin, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, 
Szatmari Ioan-Ştefan,  Zanfir Florian.  

 
 

Punctul nr. 19 - Proiect de hotărâre privind înfiinţarea unei comisii speciale 
pentru analizarea situaţiei economico-financiare a Societăţilor la care Judeţul Timiş 
este acţionar sau asociat. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile de specialitate    
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre 
Va rog sa faceţi propuneri pentru Comisia Speciala. 
Vreau să vă spun că în şedinţa cu primarii s-a votat în unanimitate închiderea de la 1 

decembrie a APCAN-ului aceasta fiind ca o pată pentru consiliul judeţean. Sper să nu fie 
nici o problemă cu primării în ceea ce priveşte reţele de apă – canal 

Vă rog să faceţi nominalizări pentru constituirea comisiei. Personal consider că este 
de-ajuns să fie doar un vicepreşedinte şi nu trebuie să fie preşedintele şi doi vicepreşedinţi. 
Corect este ca din comisie să facă parte câte un reprezentant al fiecărui partid politic. Prin 
urmare, vă rog să faceţi nominalizări pentru cei 7 membrii ai comisiei.  
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În urma nominalizărilor făcute, din partea PSD a fost desemnaţi domnii Mihoc Marcel 
şi Plavoşin Deian. Din partea PNL a fost desemnaţi  domnii Gheorghe Bologa şi Daviţoiu 
Ion. Din partea PP-DD a fost desemnat domnul Zamfir Florian, iar din partea PDL a fost 
propus domnul Tiberiu Lelescu. Dintre vicepreşedinţi îl propun pe domnul vicepreşedinte 
Călin Dobra.  

Dacă sunt discuţii? Dacă nu, vă supun la vot componenţa comisiei şi respectiv 
proiectul de hotărâre 

Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 27 voturi „pentru” din 
partea doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, 
Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Daviţoiu Ion, Demea 
Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gavriliţă Bianca, Lăzăreanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Moldovan 
Paul, Negoiţă Adrian,  Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Ritivoiu 
Mihai,  Rus Alain Florin, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-
Ştefan,  Zanfir Florian şi o abţinere din partea domnului Marcel Mihoc.  
 

Proiectele de hotărâre înscrise la punctele nr.  20 şi pct. 21 de pe ordinea de zi au 
fost discutate la începutul şedinţei,  
 
 Punctul nr. 20 - Proiect de hotărâre privind aprobarea încetării Contractului de 
management al domnului Cipu Ciprian la Centrul de Cultură şi Artă al Judeţului 
Timiş. 
 

Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile de specialitate    
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 28 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, 
Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Daviţoiu Ion, Demea 
Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gavriliţă Bianca, Lăzăreanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Mihoc Marcel, 
Moldovan Paul, Negoiţă Adrian,  Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu 
Marin, Ritivoiu Mihai,  Rus Alain Florin, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, 
Szatmari Ioan-Ştefan,  Zanfir Florian.  
 
 

Punctul nr. 21 - Proiect de hotărâre privind numirea managerului interimar la 
Centru de Cultură şi Artă al Judeţului Timiş. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile de specialitate    
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 28 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, 
Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Daviţoiu Ion, Demea 
Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gavriliţă Bianca, Lăzăreanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Mihoc Marcel, 
Moldovan Paul, Negoiţă Adrian,  Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu 
Marin, Ritivoiu Mihai, Rus Alain Florin, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, 
Szatmari Ioan-Ştefan,  Zanfir Florian.  
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Punctul nr. 22 - Proiect de hotărâre privind modificarea prevederilor art. 1 din 
Hotărârea Consiliului Judeţean Timis nr. 106/2013. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile de specialitate    
Dacă sunt discuţii? 

  Supun  la vot proiectul de hotărâre 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 28 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, 
Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Daviţoiu Ion, Demea 
Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gavriliţă Bianca, Lăzăreanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Mihoc Marcel, 
Moldovan Paul, Negoiţă Adrian,  Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu 
Marin, Ritivoiu Mihai, Rus Alain Florin, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, 
Szatmari Ioan-Ştefan,  Zanfir Florian.  
 
 

Punctul nr. 23 - Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului 
Judeţean Timiş nr. 106/2011 privind Asociaţia Timişoara – Capitală Culturală 
Europeană”. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile de specialitate    
Dacă sunt discuţii? 
 
Domnul consilier judeţean Gheorghe Bologa 
În cadrul comisiei, domnul consilier judeţean Daviţoiu Ioan a făcut o intervenţie cu 

privire la faptul că, domnia sa a observat o diferenţă între proiectul prezentat la comisie şi 
raport. În raport se spune de o cotizaţie lunară de la 100 la 1000 lei lunar, ori cotizaţiile nu 
se plătesc lunar, aşa cum ştim cu toţii acest lucru. În proiect se spune că se aprobă plata 
cotizaţiei de 1000 de lei lunară. Nu mai înţelegem nimic. Care este cotizaţia?  

 
Domnul Dănuţ Ardelean – secretar al judeţului Timiş 
Valoarea cotizaţiei este de 1000 de lei lunar. 
 
Domnul consilier judeţea Gheorghe Bologa 
Da, dar consiliul judeţean plăteşte peste tot cotizaţii anuale şi nu lunar. Exemplu, aşa 

facem pentru rugby, fotbal etc. Prin urmare, vă propun să plătim şi această cotizaţie tot 
anual pentru că e mult mai bine. Chiar şi bugetul se face anual şi se împarte pe două 
semestre şi de aceea propun să cotizaţia să fie anuală la fel ca şi la celelalte structuri cu 
care suntem asociaţi şi pe care le finanţăm. 

 
Domnul  preşedinte Titu Bojin 
În acest caz considerăm propunerea domnului Gheorghe Bologa un amendament şi 

îl supunem la vot. Prin amendamentul său, domnia sa propune să fie plătită anual cotizaţia 
stabilită.  

 
Domnul consilier judeţean Gheorghe Bologa 
Da, dar dacă se plăteşte anual atunci cuantumul cotizaţiei este de 12.000 lei, 

respectiv 1000 lei lunar.  
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Domnul  preşedinte Titu Bojin 
În statut se menţionează că plata cotizaţiei se face lunar. În acest caz ar trebui să 

schimbam şi în statut ca plata cotizaţiei se face anual. Însă eu vă propun să rămână aşa şi 
să nu schimbăm statutul pentru că acesta nu este numai la noi ci şi la toţi membrii 
asociaţiei care ar trebui să fie şi ei de acord cu această modificare.  

 
Domnul consilier judeţea Gheorghe Bologa 
În aceste condiţii îmi retrag amendamentul.  
 
Domnul  preşedinte Titu Bojin 
Prin urmare, vă supun la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 28 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, 
Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Daviţoiu Ion, Demea 
Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gavriliţă Bianca, Lăzăreanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Mihoc Marcel, 
Moldovan Paul, Negoiţă Adrian,  Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu 
Marin, Ritivoiu Mihai, Rus Alain Florin, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, 
Szatmari Ioan-Ştefan,  Zanfir Florian.  

 
 

Punctul nr. 24 - Proiect de hotărâre privind aprobarea achitării cotizaţiei către 
Club Sportiv “Rugby Club Municipal Universitatea de Vest Timişoara”. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile de specialitate    
Dacă sunt discuţii? 
 
Domnul consilier judeţean Marin Popescu 
Sigur că banii sunt puţin însă mi-aş dori să premiem performanţa. Probabil că 

singura echipă care a ajuns la un nivel al performanţei foarte înalt, suntem pe primul loc  
deşi mai sunt 3 meciuri până la finalul campionatului şi sunt şanse mari pentru câştigarea 
acestuia. Propunerea mea implică multe lucruri într-o perspectivă a modificărilor legate de 
statut, atâta timp cât noi am stabilit  o cotizaţie acolo pe care o plătim anual asociaţiei 
înfiinţate.   Aş vrea, dacă se poate, să luăm în calcul pentru sfârşitul de an, nu neapărat 
mărirea cotizaţiei, ci suplimentarea, respectiv premierea campionilor la rugby ar fi un lucru 
benefic pentru promovarea sportului la nivelul judeţului Timiş.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
În principiu sunt de acord cu propunerea dumneavoastră dar va trebui să facă 

obiectul unei alte discuţii, respectiv atunci când vom discuta de premierea sportivilor care 
au obţinut  performanţă.  

Dacă mai sunt şi alte discuţii?  
Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 28 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, 
Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Daviţoiu Ion, Demea 
Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gavriliţă Bianca, Lăzăreanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Mihoc Marcel, 
Moldovan Paul, Negoiţă Adrian,  Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu 
Marin, Ritivoiu Mihai, Rus Alain Florin, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, 
Szatmari Ioan-Ştefan,  Zanfir Florian.  



 30

Punctul nr. 25 - Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului 
Judeţean Timiş nr. 45/2013 privind aprobarea achitării cotizaţiei către Asociaţia “ACS 
Poli Timişoara”. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil de  Comisia Economica,  Comisia pentru Cultura, 

învăţământ, tineret si sport,   Comisia pentru Sănătate si protecţie sociala,   Comisia pentru 
Administraţie publica locala, şi  Comisia pentru Relaţii şi cooperare internă şi externă. 

Aşa cum am promis la început, dacă echipa va promova în Liga I vom putea veni cu 
o corecţie . Solicitarea asociaţiei a fost de 2 milioane de lei. Pentru banii nu-i avem aşa cum 
ne dorim, discutăm de suma de 560 mii lei pe care le-am aprobat data trecută pentru a fi 
prinse în buget, iar acum prin hotărâre de consiliu putem suplimenta de la 24.400 mii lei la 
30.000 lei, valoarea totală a cotizaţiei plus devizul cheltuielilor care se face de către Direcţia 
de Prestări Servicii a judeţului Timiş pentru stadion Deci, consider că este o contribuţie din 
partea noastră destul de substanţială.  Tot legat de Poli vă pot spune că sper ca aceasta să 
aibă rezultate frumoase şi să rămână în divizia naţională pe un loc cât mai bun în 
clasament.  Sunt convins că în următoarea perioadă vom discuta foarte mult despre ceea 
ce înseamnă sponsorizarea.  

Vă informez că nu am fost şi nu voi fi de acord cu vânzarea până în momentul în 
care vom găsi o variantă potrivită să ieşim în totalitate cu tot ce ţine de sponsorizare şi 
ajutor financiar. Până atunci consiliul judeţean îşi păstrează opţiunea şi nu va ceda peste 
49 din acţiuni altor societăţi. Dacă va exista o eventuală asociere, noi vom avea 51% şi nu 
vom accepta altfel.  Nu vrem să se întâmple ca la InterCenter sau Drumco.  

Dacă sunt alte discuţii?  
Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 28 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, 
Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Daviţoiu Ion, Demea 
Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gavriliţă Bianca, Lăzăreanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Mihoc Marcel, 
Moldovan Paul, Negoiţă Adrian,  Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu 
Marin, Ritivoiu Mihai, Rus Alain Florin, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, 
Szatmari Ioan-Ştefan,  Zanfir Florian.  

Comisia de Urbanism, amenajarea teritoriului, lucrări publice şi protecţia mediului, a 
avizat proiectul cu un amendament prin care solicită  prezentarea unui raport detaliat cu 
toate cheltuielile. Acest raport să fie adus la cunoştinţă tuturor membrilor  comisiei de 
Urbanism. Sunt de acord cu această solicitare şi chiar vă rog ca până la următoarea 
şedinţă să fie prezentat acest raport. Vrem să avem o situaţie detaliată a datoriilor şi 
cheltuielilor până la 31 iunie. 

 
 

Punctul nr. 26 - Analizarea Raportului de audit financiar încheiat de Curtea de 
Conturi asupra contului de execuţie şi a bilanţului contabil pe anul 2012 la Unitatea 
Administrativ Teritoriala Judeţ Timiş şi a măsurilor dispuse prin Decizia nr. 
78/29.07.2013. 
 

Domnul preşedinte Titu Bojin 
Fiecare dintre dumneavoastră aveţi acest raport. Vă rog să-l analizaţi şi să vă 

informaţi. Această informare nu se supune la vot .  
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Punctul nr. 27 – Informare privind situaţia imobilelor “locuinţe pentru medici 
rezidenţi” situate în municipiul Timişoara, str. Aleea Sănătăţii, nr. 18, jud. Timiş, şi 
analiza solicitării Guvernului de transmitere a acestora din domeniul public al 
Judeţului Timiş în domeniul public al statului. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Rog pe domnul secretar să ia cuvântul şi să ne spună care este concluzia finală.  
 
Domnul Dănuţ Ardelean – secretar al judeţului Timiş  
Guvernul solicită trecerea acestor imobile din domeniu public  în proprietatea statului 

în vederea vânzării lor  către medicii rezidenţi. Rămâne la aprecierea plenului consiliului 
judeţean dacă este oportun ca aceste imobile să fie scoase din patrimoniu judeţului Timiş. 
Consider că acest lucru nu se poate face pentru că nu avem nici un temei. 

 
Doamna consilier judeţean Georgeta Rus 
Am luat la cunoştinţă informarea dumneavoastră şi petiţia doamnei Tofan Kislingher 

şi consider că răspunsul pe care l-a primit dânsa în martie 2011 este foarte corect deoarece 
Legea 112/2010 menţionează clar că aceste apartamente sunt destinate strict închirierii 
medicilor rezidenţi.  

Considerăm şi noi că nu este oportun să se facă vânzarea lor şi ca atare susţinem 
menţinerea imobilelor în patrimoniul judeţului Timiş pentru ca fiecare generaţie de medici 
rezidenţi să aibă posibilitatea de a le închiria.  

De asemenea doresc să insistăm ca durata contractelor de închiriere să fie pe 
termen limitat, respectiv pe un an de zile şi  să fie atribuite doar medicilor.  

Ca o completare  la această informare aş vrea să ne puneţi la dispoziţie situaţia 
contractelor de închiriere existente în acest moment, pentru a putea vedea dacă lista cu 
titularii contractelor conţine doar medici rezidenţi.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
La şedinţă participă şi domnul Horia  Vermeşan şi ţin să-i mulţumesc pentru 

prezenţă. De asemenea, vreau să vă spun că am avut un proces la instanţă. Am fost parte 
în proces împreună cu Direcţia de Sănătate Publică a judeţului Timiş. În final ni s-a dat 
câştig de cauză şi rămân, aşa cum spuneţi şi dumneavoastră, cele două blocuri pentru 
medicii rezidenţi.  

 Totodată, vreau să vă informez că începând cu luna viitoare vor începe şi lucrările 
de reparaţii la blocul preluat de la IML. O parte din apartamentele acestui bloc vor fi 
destinate cadrelor medicale de la spitalul judeţean, iar o parte pentru angajaţii consiliului 
judeţean.  

Ni s-au semnalat că sunt câteva cazuri în care unii au deja o locuinţă în Timişoara şi 
aceştia nu vor mai putea primi o locuinţă în acel bloc. Vom verifica contractele şi vom 
vedea care este situaţia reală.  

Pentru angajaţii consiliului judeţean am rugat reprezentanţii sindicatului să 
întocmească o listă cu priorităţi pentru a ajuta în acest mod  personalul consiliului şi 
personalul unităţilor subordonate, dar şi Primăria Timişoara care are un număr de solicitări 
foarte mare şi nu are posibilităţi locative.  

Am primit aprobarea Ministerului Apărării pentru blocul de locuinţe de pe strada 
Matei Milo, din spatele Electro Timiş. Documentaţia este în derulare pentru clarificarea 
situaţiei, întrucât acesta apare în patrimoniul municipiului. Nu cred că va fi o problemă şi 
sperăm să rezolvăm această problemă şi să preluăm acest bloc.  
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Documentaţia pentru Buziaş urmează să fie depusă în următoarele zile, pentru că 
avem un bloc şi la Buziaş, iar din înţelegerea pe care o avem cu dânşii rămân şi la ei o 
parte din locuinţele existente acolo.  

Informarea nu se supune la vot şi rog pe domnul  Horia Vermeşan să ne prezinte o 
listă cu titularii contractelor de închiriere al locuinţelor din blocul IML şi cele din blocul 
destinat medicilor rezidenţi. 

 
Domnul Horia Vermeşan – director Directia de Sănătate Publică a judeţului 

Timiş 
Mă bucur şi vă felicit pentru decizia care aţi luat-o pentru că nu mi se pare normal ca 

un medic rezident care ia un salariu de 800 lei pe lună să plătească  la gazdă.  
Aşa cum a spus domnul preşedinte, am avut un proces în care am avut câştig de 

cauză şi e bine să ne păstrăm patrimoniu. Medicul rezident termină, eliberează locuinţa şi 
următorul medic rezident înscris pe listă şi  care îndeplineşte condiţiile ocupă acea locuinţă. 
Totul se face transparent. Lista solicitată o veţi primi în cel mai scurt timp.  

 
 
Punctul nr. 28  –  Proiect  de  hotărâre   privind  modificarea Hotărârii CJT 

nr.16/ 2013 de stabilire a preţurilor medii ale unor produse agricole pentru anul fiscal 
2013 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul nu a fost discutat în comisiile de specialitate întrucât nu am avut timpul 

necesar. Acesta a fost aprobat, iar acum facem doar modificarea la produsele agricole al 
căror preţ au scăzut foarte mult.  

Dacă sunt discuţii? 
 
Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu 
Sunt câteva chestiuni legate de acest material la care vreau să fac referire în mod 

special. Chestiunile respective vizează agricultura şi agricultorii din judeţul Timiş. După cum 
aţi observat, astăzi mai bine de 20% din problemele discutate în plen au fost pe probleme 
de agricultură. Din acest motiv am propus şi înfiinţarea Comisiei pentru agricultură. 
Agricultura participa cu peste 10% la PIB-ul judeţului Timiş şi de aceea merită să-i acordăm 
atenţia cuvenită.  Consideră că acest proiect de hotărâre ar fi trebuit să apară mai de mult 
fiindcă majoritatea produselor la care facem referire au fost valorificate la preţuri mici sau 
sunt în depozite. Aceste preţuri mici au dezavantajat atât pe arendaş cât şi pe arendatori.  

Cu privire la aceste preţuri, vă propun să compensăm şi aceste tarife pe unitatea de 
produs să fie chiar mai mici, respectiv la grâu să fie 0,50 lei, la orz – 0,50 lei, la porumb 
boabe – 0,40 lei şi floarea soarelui să rămână la 1 leu. Aceasta ar fi una din propunerile pe 
care doresc să le fac.  Pe de altă parte, pentru că piaţa este fluctuantă, pentru că preţurile 
pe piaţă nu le poate forma plenul consiliului judeţean, pentru că tot timpul apar elemente 
noi cu privire la piaţa produselor agricole, vă fac o a doua propunere prin care doresc ca 
preţurile la produsele agricole să fie actualizate trimestrial, iar astfel consider că nu vom 
mai pedepsi pe cei care muncesc în agricultură şi îşi valorifică produsele agricole.  

Deci, vă propun ca la fiecare început de trimestru să actualizăm preţurile care sunt 
de referinţă pentru finanţele publice şi să micşorăm preţul pentru a compensa întrucât 80% 
din producţia de grâu  din acest an a fost valorificată.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Nu vorbim acum despre valorificare. Acum discutăm despre posibilitatea ca 

arendaşul şi arendatorul să aibă o relaţie corectă. Nu noi suntem aceia care stabilim 
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preţurile la produsele agricole. Majoritatea arendaşilor, cei care dau produsele în natură, şi 
doar cei care valorifică produsele în bani trebuie să se coreleze cu preţurile noastre. 
Acelaşi lucru îl pot face şi arendaşii care sunt în postura de a-şi plăti impozitele şi taxele.  

Cred că trebuie să lăsăm preţurile aşa cum le-am stabilit şi nu cred că e bine să face 
actualizarea preţurilor la începutul fiecărui trimestru. Consider că de două ori pe an  este 
cel mai bine, respectiv la 30 iunie sau 30 iulie şi la 30 decembrie şi sper să fiţi de acord cu 
această propunere.  

 
Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu 
Da, dar e mai bine ca preţurile să fie schimbate trimestrial pentru că preţurile la grâu 

acum 3 luni a fost 1 leu, iar acum este 0,54 lei. La fel nu ştim ce se va întâmpla cu 
porumbul pentru că şi acesta este destul de afectat datorită secetei.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Da, dar nu consideraţi că este mai bine să le facem semestrial? 
 
Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu 
Domnule preşedinte, avem colegi care practică agricultura şi cred că ştiu mai bine ce 

se întâmplă pe piaţă şi ce reprezintă preţurile.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Domnule consilier judeţean Aurel Lăzureanu vă  rog să-mi spuneţi dacă rămânem la 

aceste preţuri şi facem actualizarea lor semestrial?. De asemenea, vreau să ştiţi că avem 
aceste preţuri au avut la bază referatul Direcţiei agricole.  

  
Domnul consilier judeţean Aurel Lăzureanu 
Domnule preşedinte şi stimaţi colegi să ştiţi că a devenit o necesitate să reanalizăm 

preţurile respective şi pe care le-am stabilit iniţial în 27 februarie Ţinând cont de condiţiile 
existente la ora actuală când la culturile de grâu şi orz România a realizat una dintre cele 
mai mari producţii  există o diferenţă între cerere şi ofertă. În acest caz, inclusiv la nivelul 
Europei, producţiile obţinute la producţia de grâu sunt foarte mari. Din acest motiv preţul la 
grâu a scăzut foarte mult ajungând de la 1 leu la 0,52 – 0,54 lei pentru 1 kg.  

În ceea ce privesc culturile de porumb şi floarea soarelui, datorită condiţiile 
climaterice deosebit de aspre şi seceta pedologică şi seceta atmosferică, când am avut 
temperaturi chiar şi de 40 de grade la umbră şi 60 de grade la nivelul solului, culturile 
respective au fost mult afectate în ceea ce priveşte polenizarea la porumb şi umplerea la 
bobul de porumb şi floarea soarelui.  

Eu consider că este bine ca actualizarea preţurilor să fie făcută de două ori pe an. 
De ce spun acest lucru? Pentru că aşa cum am procedat până acum, stabilim un preţ la 
începutul anului şi apoi venim în semestru II, cunoscând condiţiile climaterice pe ultimele 6 
luni, să facem rectificarea preţurilor respective.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Da, aţi avut dreptate am întârziat cu o lună. Dacă le făceam cu o lună mai devreme 

atunci hotărârea era dată la timp.  
 
Domnul consilier judeţean Aurel Lăzureanu 
Adevărul este că producătorii agricoli au solicitat să revizuim aceste sume. Sigur că 

domnul Tiberiu Lelescu are dreptate. Dacă la începutul anului a propus preţuri mai mari 
acum vine şi propune preţuri mai mici. Întrebarea se pune dacă mergem cu preţurile 
stabilite de Direcţia agricolă şi Asociaţia producătorilor agricoli şi de Clubul specialiştilor 
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agricoli din judeţul Timiş cu 0,57 lei pentru 1 kg la grâu, orz, porumb 0,54 lei şi 1 leu la 
floarea soarelui sau mergem pe propunerea domnului Tiberiu Lelescu? Vă rog să supuneţi 
la vot şi decizia vă aparţine. 

 
Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu 
Domnule preşedinte vă rog să fiţi de acord măcar cu 0,55 lei dacă nu doriţi 0,50 lei.  

Nu pot să cred că nu doriţi să ne sprijiniţi în nici un fel care vizează agricultura.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Eu înţeleg ce propuneţi dumneavoastră dar în lege se prevede clar că modificările 

preţurilor se fac de către consiliile judeţene la propunerea Direcţiilor agricole, iar noi avem 
această propunere.  

 
Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu 
Ei  propun dar plenul consiliului judeţean este cel care adoptă hotărârea.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Da, noi dăm hotărârea la propunerea lor. Noi ţinem cont de propunerea lor 

referitoare la preţuri pentru că ei sunt specialiştii în agricultură.  
 
Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu 
Da şi tot ei au propus în luna februarie 1 leu.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
În aceste condiţii, cu menţiunea că suntem de acord să facem reglarea acestor 

preţuri semestrial,  supun la vot amendamentul domnului Tiberiu Lelescu. 
Consiliul Judeţean Timiş a respins amendamentul cu 9 de voturi „pentru” din partea 

doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Cociobea Sorin, Lelescu Tiberiu, 
Moldovan Paul, Popescu Marin, Rus Alain, Rus Georgeta, Zanfir Florian, 14 voturi 
„împotrivă” din partea doamnelor/domnilor Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cocean Liviu, 
Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gavriliţă 
Bianca, Lăzureanu Aurel, Negoiţă Adrian, Pau Radu, Ritivoiu Mihai, Stanciu Pompiliu şi o 
abţinerea din partea domnului Szatmari Ştefan.  

Supun la vot proiectul de hotărâre în forma sa iniţială.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 22 de voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bojin Titu, Cocean Liviu, Costa Cosmin, Cărciunescu Gavriela, 
Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gavriliţă Bianca, Lăzureanu Aurel, Lelescu 
Tiberiu, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Plavoşin Deian, 
Popescu  Marin, Ritivoiu Mihai, Rus Georgeta, Sanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari 
Ştefan şi Zanfir Florian.  
 
 

Punctul nr. 29 – Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii CJ Timiş nr. 
75/2009 privind aprobarea participării în cadrul proiectului „MADE IN BANAT”   
 
  Domnul preşedinte Titu Bojin 

Este vorba de o valoare mică, respectiv 735  euro care reprezintă 2% din 36.000 
euro şi în aceste condiţii, vă supun la vot proiectul de hotărâre. 

Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 22 voturi „pentru „ din 
partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cocean Liviu, 
Costa Cosmin, Crăciunescu Grabriela, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gariliţă 
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Bianca, Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, 
Plavoşin Deian, Popescu Marin, Ritivoiu Mihai, Rus Alain, Stanciu Pompiliu, Szatmari 
Ştefan, Zanfir Florian, un vot împotrivă din partea domnului Paul Moldovan şi 3 abţineri din 
partea doamnelor/domnilor Bojin Mihăiţă, Cociobea Sorin, Rus Georgeta.  
 
 

Punctul nr. 30 – Proiect de hotărâre privind aprobarea demarării procedurilor 
în vederea stabilirii oportunităţii încheierii unui proiect de parteneriat public – privat.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
 La acest punct rog pe colegii de la PMG să ne prezinte o scurtă informare despre 

paşii făcuţi în plus faţă de ceea ce v-am prezentat cu privire la construirea unui complex 
spitalicesc. Din acest motiv am rugat domnul Vermeşan să fie prezent aici.. 

Este vorba despre construcţia unui complex spitalicesc la Giroc. Societatea PMG cu 
care am făcut la momentul respectiv memorandumul de înţelegere este prezentă prin 
reprezentanţii săi şi ne vor face o prezentare a proiectului. Colegele de la Serviciul Relaţii şi 
cooperare internă şi externă vor asigura traducerea. Sper, așa cum am spus, că va fi un 
protocol, apoi un contract care să-şi găsească finalitatea.  

Vă rog ca pe parcursul prezentării dumneavoastră să pregătiţi întrebările pe care 
doriţi să le puneţi reprezentanţilor societăţii.  

Rog reprezentantul societăţii să ia cuvântul şi să înceapă prezentarea proiectului, iar 
la final voi solicita un vot plenului consiliului judeţean pentru demararea procedurilor de 
realizare a unor activităţi prevăzute în memorandumul de parteneriat.  

Domnul Jose Maria Alcaniz March – partener Reliable Business Soluţion SRL  a  
prezentat proiectul, iar acum dumneavoastră îi puteţi adresa întrebări în cazul în care doriţi 
informaţii suplimentare.  Traducerea prezentării a fost  asigurată de doamna consilier 
Kardos Agneta din cadrul Compartimentului Relaţii Externe care ne va ajuta şi în 
continuare.   Mulţumim domnului Jose Maria Acaniz March şi doamnei Kardoş Agneta.  

Înainte de a da cuvântul colegilor mei aş vrea să ştiu dacă în viitorul proiect rămâne 
valabil ceea ce am discutat la întâlnirea anterioară referitor la existenţa unei şcoli, grădiniţe 
şi blocuri de locuit pentru cei care vor lucra în cadrul spitalului. Trebuie să înţeleg că 
blocurile pe care le-am văzut în prezentarea făcută fac parte din acest ansamblu? 

 
Domnul Jose Maria Alcaniz March – partener Reliable Business Soluţion SRL 
Da, într-adevăr acele clădiri  sunt pentru medici şi asistenţii medicali, însă, vă rog 

domnule preşedinte, nu uitaţi că  ceea ce v-am prezentat este un proiect general pe care-l 
vom adapta în funcţie de datele pe care le vom primi de la dumneavoastră. Vă confirm şi 
faptul că cele două locaţii, şcoală şi grădiniţă, sunt prevăzute în proiectul nostru.  

 
Domnul consilier judeţean Mihai Ritivoiu 
Ne puteţi menţiona care sunt alte două facilităţi de acest gen pe care le operaţi în 

Europa în acest moment? 
 
Domnul Jose Maria Alcaniz March – partener Reliable Business Soluţion SRL 

 Consorţiu prezentat este unul nou creat special pentru România. Evident că membri 
consorţiului au în portofoliu experienţa necesară atât în proiectare cât şi în managementul 
spitalelor. Consorţiu în sine nu, pentru că a fost special creat pentru România.  
 
 Doamna consilier judeţean Rus Georgeta.  
 Este lăudabilă iniţiativa întregului judeţ de a deschide uşi spre un astfel de 
parteneriat public privat. Ne entuziasmăm fără a şti dacă este de bine sau de rău, însă aş 
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vrea să ştiu dacă managementul va fi asigurat de corporaţie în proporţie de 100%? Dacă 
da, atunci ce şanse sunt ca serviciile medicale oferite să fie şi în relaţii contractuale cu 
Casa Naţională a Asigurărilor de Sănătate.  
 

Domnul Jose Maria Alcaniz March – partener Reliable Business Soluţion SRL 
Sursele de venit pentru acest spital le considerăm din trei direcţii diferite. Toţi acei 

pacienţi care au asigurare de sănătate pot beneficia de serviciile medicale cei care pe baza 
unui acord bilateral între CNASS şi spital. De asemenea, vor fi companiile private de 
asigurare, precum şi cei care vin să plătească pentru serviciile medicale.   
 

Doamna consilier judeţean Rus Georgeta.  
Am înţeles că acest lucru este o completare a ideii că totul se face ţinând cont de 

condiţiile din România unde CNASS are o importanţă foarte mare pentru o mare parte din 
populaţia României.  

 
Domnul Jose Maria Alcaniz March – partener Reliable Business Soluţion SRL 
Prin acest spital noi încercăm să îmbunătăţim sistemul de sănătate din România 

pentru că cunoaştem deficienţele sistemului şi sperăm ca prin spitalul nostru să putem 
aduce serviciile medicale de calitate cât mai aproape de cetăţeanul român.   

Am vizitat foarte multe spitale din întreaga ţară şi am văzut situaţii foarte dificile în 
acest sens şi tocmai de acea considerăm că noi putem veni în sprijinul cetăţenilor prin 
serviciile medicale de bună calitate pe care le oferim.   

Tot în urma vizitelor pe care le-am făcut în diferite judeţe ale ţării am ajuns la 
concluzia că, deşi se la nivel judeţean se dorea să ne sprijine, să colaboreze cu noi în 
soluţionarea problemelor din acest domeniu, nu a avut puterea economică necesară pentru 
a face acest lucru.  

 
Domnul consilier judeţean Marcel Mihoc 
Doresc să vă felicit şi eu pentru această iniţiativă şi sunteţi primul preşedinte care 

poartă o astfel de discuţie şi aş vrea să pun câteva întrebări tehnice. Deci, fondul impune 
proiectantul, constructorul, administrarea şi dotarea cu aparatura care probabil se va aduce 
toată din America. În acest caz, România cu ce participă în acest proiect?  

 
Domnul Jose Maria Alcaniz March – partener Reliable Business Soluţion SRL 
Da, consorţiu va asigura totul în acest proiect tocmai pentru  a asigura 

funcţionalitatea acestuia.  Cu toate acestea vreau să nu neglijaţi importanţa partenerului 
român care vine cu cunoştinţele privind necesităţile cetăţenilor din acest judeţ,  care sunt 
definitorii pentru proiect, precum şi pentru asigurarea autorizaţiilor şi obţinerea aprobărilor 
necesare pentru realizarea acestui proiect. De asemenea, să nu uităm că personalul pe 
care îl vom angaja în derularea acestui proiect va fi de pe plan local. Deci, ne bazăm în 
mod foarte serios pe ceea ce ne puteţi oferii în ceea ce priveşte personalul calificat şi 
personal necesar pentru realizarea unui proiect de asemenea anvergură.  

Puteţi, totodată, să fiţi convinşi că fondul de investiţii nu venea spre judeţul Timiş 
dacă vedea seriozitatea conducerii de la nivelul judeţului în ceea ce priveşte abordarea 
acestei probleme.  Fondul de investiţii nu finanţează un procent. El finanţează proiecte 
eligibile.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Vă informez că  săptămâna viitoare dânşii se vor întoarce după datele furnizate de 

noi şi materialele solicitate. Prin urmare, vă rog să fiţi de acord ca atunci să ne întâlnim din 
nou pentru a prezenta în mod transparent tot ce se întâmplă în acest proiect.  
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Este un proiect de mare anvergură  pe care ni-l dorim să se realizeze. Nu îmi ascund 
dorinţa de a putea să mergem cu acest proiect până la final. Personal sunt de părere că 
Timişoara şi judeţul Timiş are nevoie de un asemenea spital şi prin realizarea lui cetăţenii 
nu vor  mai fi nevoiţi să meargă la spitalele din Ungaria – Szeged  sau Austria – Viena  

În consiliul judeţean avem colegi care sunt din domeniul medicali şi împreună cu toţi 
reprezentanţii acestui domeniu din judeţul Timiş ne vom întâlni şi vom discuta din punct de 
vedere acest proiect.  Este clar că cine vine cu partea financiară asigură şi  constructorul, 
arhitecţii, aparatura medicală şi personalul medical.  Astăzi suntem puşi în situaţia de a 
aproba sau nu continuarea discuţiilor şi posibilitatea de a ne  implica, din punct de vedere 
financiar, atât cât ni se cere pentru studiul de fezabilitate, studiu de impact, de mediu, geo 
ce trebuie legalizate. Nu cred că pentru acestea este nevoie de o sumă foarte mare. Suma 
mare o reprezintă terenul şi infrastructura ce trebuie să o punem la dispoziţie.  

Domnul consilier judeţean Marcel Mihoc a adus în atenţia noastră această problemă 
şi îl rog pe domnul director Mirel Gheorghe să discute prieteneşte şi  serios cu cei care 
realizează lucrările în baza documentaţiei pentru a putea finaliza cât mai repede 
amplasarea unor conducte de traversare şi să nu fim nevoiţi să facem trecerea de pe o 
parte pe cealaltă cu conductele de apă – canal, reţelele de electricitate, gaz etc.   

Ne-am străduit să dăm dovadă de seriozitate în această relaţie, întrucât este prima 
firmă cu care s-a încheiat, în ultimii ani, un memorandum, un protocol pentru realizarea 
unui asemenea proiect.  Îmi doresc foarte mult ca proiectul să se realizeze pentru că am 
fost cel care am l-am acceptat şi am demarat discuţiile pentru ceea ce se întâmplă astăzi. 
Poate nu se va termina în 3 ani, poate va dura 4 ani şi atunci noul consiliu judeţean va tăia 
panglica la inaugarea investiţiei.  

Până la următoarea întâlnire vă rog să vă gândiţi ce întrebări mai puneţi. Rog ca 
fiecare grup politic să fie reprezentat la discuţii şi negocieri. Trebuie să ne asigurăm de 
întreaga legalitate a contractului şi a investiţiei care se realizează.  

 
Domnul consilier judeţean Marin Popescu 
Referitor la proiectul de hotărâre, din câte am înţeles aţi spus că este pe teritoriul 

comunei Giroc.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
E vorba de unitatea militară pe care am preluat-o noi şi terenul se află în  zona Giroc. 

Terenul aparţine consiliului judeţean şi are o suprafaţă de 8,5 ha şi urmează ca 1,5 ha să 
fie trecut din proprietatea statului în proprietate privată pentru a putea completa cele 10 ha 
necesare.  

 
Domnul consilier judeţean Marin Popescu 
Am înţeles şi de aceea cred că ar fi bine să specificăm că este vorba despre un 

teren al judeţului Timiş de pe raza comunei Giroc.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Da, dar acesta nu este un contract. Acum doar se pune în discuţie dacă aprobăm 

sau nu oficializarea relaţiei, respectiv demararea procedurilor în vederea stabilirii 
oportunităţii încheierii unui proiect de parteneriat public – privat. Dacă vom face acest lucru, 
există un draft de contract unde vom include detalii tehnice, financiare, locaţia etc.  

 
Domnul consilier judeţean Marin Popescu 
Deci, nu este vorba despre această hotărâre? Probabil că noi ar trebui să luăm 

exemplu partenerilor noştri şi să spunem lucrurile foarte clar.  Nu ne putem juca  cu banul 
public şi să lăsăm aşa vag totul.  
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La următoarea şedinţă s-ar putea să găsim o altă locaţie şi de aceea e bine să 
trecem totul clar încă de la început.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Nu. Locaţia este stabilită deja. Sunt făcute studii în acest sens.  
 
Domnul consilier judeţean Marin Popescu 
Domnule secretar vreau ca lucrurile să fie trecute foarte clar. Spuneţi că se încep 

procedurile, dar care sunt aceste proceduri? Vă spun, chiar dacă trebuie să repet, că nu 
sunt împotriva acestui parteneriat, din contră îl agreez pentru că este unul deosebit pentru 
judeţul Timiş şi benefic, însă vreau să fie totul clar şi să nu trecem uşor dintr-o parte în alta.  

 
Domnul Dănuţ Ardelean – secretar al judeţului Timiş 
Ca să fim precişi, aşa cum doriţi dumneavoastră, ar fi trebuit să identificăm terenul 

cu nr de CF şi topo, însă atâta vreme cât el nu este identificat astfel nu-l putem trece. 
Trebuie să unificăm cele două parcele şi înainte de a face acest lucru avem nevoie de 
acordul dumneavoastră pentru a începe procedurile.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Dacă mai sunt alte discuţii cu privire la acest proiect. Dacă nu, supun la vot proiectul 

de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 25 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, 
Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Daviţoiu Ion, Demea 
Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gavriliţă Bianca, Lăzăreanu Aurel, Lelescu Tiberiu,  Negoiţă 
Adrian,  Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Ritivoiu Mihai, Rus 
Alain Florin, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Szatmari Ioan-Ştefan,  Zanfir Florian.  

 
 
Punctul nr. 31 – Diverse 
 

 Domnul preşedinte Titu Bojin 
 Dacă  doriţi să luaţi cuvântul la acest punct ? Dacă nu, dată fiind epuizarea ordinei 
de zi, declar închise lucrările şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Timiş. 
 

 
 
PREŞEDINTE,      SECRETAR AL JUDEŢULUI TIMIŞ, 

              Titu  BOJIN                                                Ioan Dănuţ Ardelean 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
RED/C.A 
DACT/C. 


